
روزنامه منطقه جنوب کشور

 daryanews_bnd @ yahoo .com :پست الکترونیکی

چهارشنبه 7 آذر  1403       25 جمادی الاول  1446  
  سال بیست و سوم        شماره 4598

8 صفحه    5000 تومان

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده 
به میدان شهدا نبش خیابان دانش ساختمان 

بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel

3

3

6

قالیباف:

 قاچاق سوخت
 سازماندهی شده است

رئیس هیئت کوهنوردی وصعود های ورزشی هرمزگان :

یک کوهنورد
 بایدحامی وحافظ طبیعت باشد

گفتگوی خواندنی دریا با مبتکر 
طرح نوین مشاوره تحصیلی به روش تندخوانی؛

تندخوانی، راهی به سوی 
موفقیت تحصیلی در سیمرغ

مدیرعامل فولاد هرمزگان: 

ناترازی انرژی، روند تولید صنایع 
را مختل کرده است

2

تیترهای امروز

4

 ضرورت توزیع عادلانه حمایت خیرین 
در سراسرهرمزگان 

8

قاچاق سوخت
 آسیب شناسی شود

پاسخ مقام  ارشد قضایی استان به گلایه ها و اعتراض ها:پاسخ مقام  ارشد قضایی استان به گلایه ها و اعتراض ها:

فردا ترافیک نداریمفردا ترافیک نداریم
ایست وبازرسی برای افزایش ایمنی و ارتقای وضعیت ترافیک جاده ها و  برای حفظ جان شهروندان استایست وبازرسی برای افزایش ایمنی و ارتقای وضعیت ترافیک جاده ها و  برای حفظ جان شهروندان است

  این طرح تازه  شروع شده ونیاز به تعریض جاده و نصب نیوجرسی و  ... می 
باشد و با فرماندار بندرعباس و مدیرکل راهداری استان هم صحبت کردم  تا 

این موضوع محقق شود و از پنجشنبه این هفته ترافیک نداشته باشیم.
  در بخش قاچاق سوخت همه کمک کنند برای مبارزه با قاچاق سوخت 

تا بتوانیم به نتایج لازم برسیم .
  درصورتیکه قاچاقچیان وارد جاده های فرعی شوند ،مقابله با قاچاقچیان 
در جاده های فرعی برای پلیس هم راحت تر است و تلفات و آسیب مردم 

عادی کاهش می یابد.
صفحه صفحه 55 را بخوانید را بخوانید

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان خبر داد 

تسهیل خدمات حمل و نقلی به جزیره هرمز 
گروه خبر // مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر 
و شرق هرمزگان گفت: توسعه خدمات حمل و 
نقل کالا به جزیره هرمز با همکاری این مدیریت 

تسهیل می شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ، حمیدرضا محمدحسینی 
تختی با اشــاره به نشســت مشــترک با فرماندار 
بندرعباس اظهار کرد: مردم جزیره هرمز خواســته 
به حقی در راستای تســهیل ورود کالاهای اساسی 
به این جزیره را دارند که این موضوع در نشســتی با 
حضور فرماندار بندرعباس مورد بررسی و تبادل نظر 
قرار گرفت.وی افزود: بر همین اساس، مقدمات تردد 
یــک فروند لندینگ کرافت تحت اجــاره و نظارت 
فرمانداری بندرعباس از ســوی این مدیریت فراهم 

شده است.مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
هرمزگان گفت: این مدیریت آمادگی دارد درخصوص 
خدمات رســانی بهتر، جهت افزیــش رضایتمندی 
شهروندان جزیره هرمز، شرایط لازم را در چارچوب 
وظایف سازمانی دنبال کند.محمد حسینی تختی ادامه 
داد: هماهنگی تردد این لندینگ کرافت از سوی این 
مدیریت انجام شده و فعالیت شناور به فراخور نیاز 
و با هماهنگی لازم از سوی فرمانداری و بخشداری 
مربوطه انجام می شود. حمیدرضا محمدحسینی تختی 
با اشاره به نشست مشــترک با فرماندار بندرعباس 
اظهار کرد: مردم جزیره هرمز خواســته به حقی در 
راستای تسهیل ورود کالاهای اساسی به این جزیره 
را دارند که این موضوع در نشستی با حضور فرماندار 

بندرعباس مورد بررسی و تبادل نظر قرار گرفت.وی 
افزود: بر همین اســاس، مقدمــات تردد یک فروند 
لندینگ کرافــت تحت اجاره و نظــارت فرمانداری 
بندرعباس از ســوی این مدیریت فراهم شده است.
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان 
گفــت: این مدیریــت آمادگــی دارد درخصوص 
خدمات رســانی بهتر، جهت افزیــش رضایتمندی 
شهروندان جزیره هرمز، شرایط لازم را در چارچوب 
وظایف سازمانی دنبال کند.محمد حسینی تختی ادامه 
داد: هماهنگی تردد این لندینگ کرافت از سوی این 
مدیریت انجام شده و فعالیت شناور به فراخور نیاز 
و با هماهنگی لازم از سوی فرمانداری و بخشداری 

مربوطه انجام می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان خبر داد

ارسال تجهیزات ناوبری به هنرستان  های دریایی هرمزگان
 گروه خبر //  محمد قویدل، مدیرکل آموزش و 
پرورش استان هرمزگان، از ارسال اولین محموله 
تجهیزات ناوبری برای هنرســتان های دریایی 

استان خبر داد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی عنوان کرد: »با توجه 
به مرزهای طولانی دریایی استان هرمزگان، توسعه 
هنرستان های دریایی یکی از اولویت های مهم آموزش 
و پرورش استان بوده است. در همین راستا، طی چند 
سال اخیر تعداد این هنرستان ها افزایش یافته و پنج 
هنرستان دریایی در شهرستان های جاسک، بندرلنگه 

و بندرعباس مستقر شــده اند.«   قویدل خاطرنشان 
کرد: »در چارچوب تفاهم نامه ای که ماه گذشــته با 
حضور مشاور مقام عالی وزارت و یکی از مؤسسات 
تجهیز هنرستان های دریایی به امضا رسید، بیش از 
هزار وسیله آموزشی به ارزش بیش از سی میلیارد 
ریال برای پنج هنرستان دریایی استان تأمین شد. این 
تجهیزات شامل ابزارهای موردنیاز برای کارگاه های 
ایمنی، جوشکاری و ناوبری است که بیشتر در پایه 
دهم دانش آموزان مورد استفاده قرار می گیرند.«وی 
اضافه کرد: »در مرحله بعدی تجهیز هنرستان ها، یک 

دستگاه شبیه ساز کشتی )سیمیلاتور( به هنرستان های 
دریایی اســتان اضافه خواهد شد که تاکنون چنین 
تجهیزاتی در استان موجود نبوده است. این سیمیلاتور 
به هنرجویان کمــک می کند تا آخرین تکنیک ها و 
مهارت های ناوبری را به طور عملی آموزش ببینند. 
ارسال این تجهیزات در چند هفته آینده انجام خواهد 
شــد.«قویدل ابراز امیدواری کرد که این اقدامات در 
راستای توسعه آموزش های فنی و مهارتی استان ادامه 
یابد و هنرجویان از این ظرفیت ها برای ورود به بازار 

کار استفاده کنند.

 آگهی مناقصه عمومی تأمین لایسنس و ارائه خدمات نصب، راه اندازی و پشتیبانی فنی محصولات امنیتی  آگهی مناقصه عمومی تأمین لایسنس و ارائه خدمات نصب، راه اندازی و پشتیبانی فنی محصولات امنیتی 
شرکت فولاد کاوه جنوب کیش )سهامی عام(  شرکت فولاد کاوه جنوب کیش )سهامی عام(  

شــرکت فولاد کاوه جنوب کیش ) SKS ( در نظر دارد نسبت به تأمین لایســنس و ارائه خدمات نصب، راه اندازی و پشتیبانی فنی 
 محصولات امنیتی )مطابق موارد مندرج در اســناد( از طریق مناقصه عمومی دو مرحله ای به شــماره T- 1403387 از تأمین کنندگان 
 واجد شــرایط اقدام نماید. متقاضیان می توانند برای اطلاع از شــرایط مناقصه به سایت شــرکت فولاد کاوه جنوب کیش به نشانی

 WWW.SKSCO.IR مراجعه نموده و پیشــنهادهای خود را مطابق شــرایط اعلامی حداکثر تا پایان وقت اداری روز شــنبه مورخ 
1403/09/17 به دبیرخانه حراست شرکت تحویل و رسید دریافت نمایند.     

روابط عمومی شرکت فولاد کاوه جنوب کیش )سهامی عام(روابط عمومی شرکت فولاد کاوه جنوب کیش )سهامی عام(
 1403/215

با نهایت تاثر و تالم درگذشت مادر گرامیتان را خدمت شما و خانواده محترمتان تسلیت 
 عرض نموده و از درگاه خداوند سبحان برای آن عزیز سفر کرده رحمت واسعه 

و علو درجات و برای حضرتعالی و بازماندگان آن بیت شریف صبر جمیل مسالت دارد.

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگاناتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان

انالله و انا اليه راجعون

خانواده محترم گچکی، جناب آقایان محمد و محسن گچکیخانواده محترم گچکی، جناب آقایان محمد و محسن گچکی
اعضای محترم اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان

ورود همه به جز تبلیغات ممنوعورود همه به جز تبلیغات ممنوع
صفحه صفحه 33  را بخوانید  را بخوانید
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آگهی فروش املاک  به صورت 
مزایده سازمان اموال و املاک ستاد
صفحه 4 را بخوانید

گروه خبر // استاندار هرمزگان در بازدید از فازهای مختلف طرح نهضت ملی 
مسکن بستک میانگین پیشرفت پروژه ها را ۸۰ درصد اعلام کرد.

   به گزارش خبرنگار دریا ، مهدی دوستی استاندار هرمزگان، از فازهای مختلف 
طرح نهضت ملی مسکن شهر بستک بازدید کرد.دوستی پیشرفت این پروژه ها را 
قابل قبول ارزیابی و تاکید کرد: مسکن یکی از مهم ترین نیازهای خانواده ها است 

که در اســتان هرمزگان برای اجرای طرح نهضت ملی مسکن تلاش های بسیار 
خوبی صورت گرفت و ســرآمد این تلاش ها در شهرستان بستک قابل مشاهده 
است.استاندار هرمزگان با ابراز رضایت از پیشرفت طرح در بستک گفت: با توجه 
به میانگین پیشــرفت ۸۰ درصدی طرح در فازهای مختلف، به زودی خانه های 

ساخته شده به متقاضیان تحویل داده خواهد شد.

استاندار هرمزگان  خبر داد

 ۸۰درصد پیشرفت پروژه های ملی مسکن در بستک

 گروه خبــر// فرمانده منطقــه یکم نداجا 
گفت: نیروی دریایــی ارتش در دفاع مقدس 
با اســکورت بیش از ١۰هزار کشتی تجاری و 
نفتکش ایرانی، موجب شــد تا صادرات نفت 

ایران به صورت مستمر ادامه داشته باشد.
   به مناسبت فرا رسیدن٧ آذر روز نیروی دریایی 
راهبردی ارتش جمهوری اســلامی ایران، محفل 
انس با قرآن بر عرشه ناو پشتیبانی لارک، برگزار 
شــد.امیر دریادار دوم قادر وظیفه فرمانده منطقه 
یکم امامت نداجا، با گرامیداشــت نام و خاطره 
شهدای عملیات مروارید، که در ٧ آذر ماه ١٣۵٩ 
طومار نیروی دریایی بعث عراق را در هم کوبید، 
تصریح کرد: نیــروی دریایی راهبــردی ارتش 
جمهوری اســلامی ایران طی ٢۵ روز ٣ عملیات 

بسیار پیچیده اشکان، شهید صفری و مروارید را 
طرح ریزی و عملیاتی کرد که ماحصل آن متوقف 
شــدن صادرات نفت عراق و از بین رفتن ناوهای 
موشــک انداز نیروی دریایی حزب بعث بود.وی 
افزود: در روزهای نخست انقلاب اسلامی و دوران 

دفاع مقدس، که اقتصاد ایران تنها به نفت متکی بود، 
نیروی دریایی راهبردی ارتش با جانفشانی افسران 
و درجه داران پا در رکاب خود، با اسکورت بیش 
از ١۰هزار کشتی تجاری و نفتکش ایرانی، ضامن 
ایجاد سیادت دریایی جمهوری اسلامی ایران شد و 
موجب شدتا صادرات نفت ایران به صورت مستمر 
صورت پذیرد و حتی یک روز تنگه هرمز در آن 
شرایط جنگ تحمیلی، بسته نشود.به گزارش  مهر، 
فرمانده منطقه یکم امامت نداجا، افزود: هم اکنون 
ناوگــروه رزمی ٩٩ نداجا در آب های بین المللی 
و دوردســت در حال انجام عملیات حفاظت از 
خطوط مواصلاتی کشتیرانی کشورمان است و ما 
در هرکجا که منافعمان ایجاب کند، حضور معنادار 

خواهیم داشت.

نیروی دریایی ارتش در دفاع مقدس ١۰ هزار کشتی را اسکورت کرد
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کمیسیون تلفیق تصویب کرد
 حقوق تا سقف ۲۴ میلیون تومان از مالیات

 معاف می شود
   گروه سیاسی // سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه 
١۴۰۴ گفت که طبق مصوبه کمیســیون تلفیق در سال آینده 
حقوق تا ســقف ٢۴ میلیون تومان از مالیات معاف می شود. 
رحیم زارع در توضیح جلسه کمیسیون تلفیق لایحه بودجه 
١۴۰۴ گفت: کمیســیون تصویب کرد کــه درآمد ماهانه تا 
ســقف ٢۴ میلیون تومان معاف از مالیات باشــد.وی اضافه 
 کرد: نــرخ مالیات بر مجمــوع درآمد ماهیانــه بین ٢۴ تا 
 ٣۰ میلیون تومــان ١۰ درصد، بین ٣۰ تا ٣۸ میلیون تومان 
 ١۵ درصــد مالیات، مابه التفاوت ٣۸ میلیون درآمد ماهانه تا 
 ۵۰ میلیــون تومان ٢۰ درصد، مابــه التفاوت ۵۰ میلیون تا 
۶۶ میلیون و ۶۰۰ تومــان ٢۵ درصد و بیش از ۶۶ میلیون 
و ۶۰۰ تومان، ٣۰ درصد اســت.زارع بیان کرد:براســاس 
مصوبه کمیسیون، مالیات کارانه پزشکان عمومی، متخصص 
و فوق تخصص بالینی تمام وقت جغرافیایی ١۰ درصد تعیین 
شد.سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ١۴۰۴ گفت: 
سقف خالص پرداختی ماهیانه حقوق، ٧ برابر حداقل حقوق 
تعیین شــد که اعضای هیئت علمی و قضات از این مصوبه 
مستثنی شدند.زارع اضافه کرد: مقرر شد کمک معیشت ماهانه 
به جانبازان، آزادگان معسر غیر حالت اشتغال، رزمندگان معسر 
فاقد شغل و درآمد، معلولان شدید و خیلی شدید فاقد شغل و 
درآمد با انجام آزمون وسع پرداخت شود.به گزارش ایسنا، وی 
 افزود: پاداش پایان خدمت کارکنان دولت و کارکنان مشمول 
ماده ١۰٧ قانون مدیریت خدمات کشــوری برای سال آینده 

۶۵۰ میلیون تومان خواهد بود.

سیاسی

خبـر

 رئیس جمهور:   

باید با مردم درباره اصلاحات اقتصادی ضروری 
صحبت کنیم

گروه سیاسی  // رئیس جمهور گفت: ما باید در وهله 
اول با مردم در زمینه اصلاحــات اقتصادی ضروری 
صحبت کنیم و در وهله بعد پیش و حین اجرای این 
طرح ها، تورهای حمایتی برای اقشار آسیب پذیر داشته 

باشیم. 
     مسعود پزشکیان در دیدار اعضای »شورای هماهنگی 
تشکل های مهندسی، صنفی و حرفه ای کشور« ضمن استماع 
گزارش اعضای این شــورا در خصوص آخرین وضعیت 
پروژه های عمرانی و زیربنایی کشــور، موانع و مشکلات 
پیــش روی شــرکت های مجری و همچنیــن راه کارهای 
پیشنهادی برای بهبود وضعیت و تسریع اجرای این پروژه ها، 
توجه به کار کارشناسی علمی و دقیق را محور عمل دولت 
چهاردهم در همه بخش ها به خصوص اجرای پروژه های 
زیربنایی و عمرانی دانســت که قرار اســت با اجرای آنها 
ایران طبق سند چشم انداز در جایگاه اول منطقه قرار گیرد.

رئیس جمهور ضمن استقبال از برگزاری اینگونه نشست ها 
و همچنین تاکید بر استمرار این روند به صورت منظم، اظهار 
داشت: از همکاری با همه کسانی که می توانند به دولت برای 
حل مشکلات مردم کمک کنند، استقبال خواهیم کرد، زیرا ما 

کاری جز پیگیری مشکلات مردم نداریم.
*  در منابع و توان مندی های ســرزمینی از بسیاری 

کشورهای دیگر بالاتر هستیم 
  پزشکیان با تاکید بر ضرورت استفاده بهینه از ظرفیت ها و 
منابع ارزشمند در کشور با نگاه به سند چشم انداز افزود: به 
عنوان یک شــهروند ایرانی هرگز نمی توانم بپذیرم که مردم 
کشورم چشم به آن سوی مرزها داشته باشند و تصور کنند 
که کشــورهای دیگر منطقه از ما پیشرفته تر هستند. ما در 
منابع و توان مندی های ســرزمینی از بسیاری کشورهای 
دیگر بالاتر هســتیم و باید اعتبار، جایگاه و هویت خود 
 را در منطقــه به لحاظ اقتصادی و تکنولوژی بازیابی کنیم. 
رئیس جمهور با اشاره به مطرح شدن پروژه »انتقال پایتخت 
از تهران« و اصرار برخی برای ماندگاری در این شهر، گفت: 
در گزارش های شما دوستان موضوع آمایش سرزمینی برای 
ساخت شهرها و جاده ها مطرح شد، از نظر من توسعه شهر 
تهران بدون اتکا به طرح های علمی و کارشناسی شده پیش 

رفته است.
*  دولت مُصر بر انجام پروژه هایی همراه با توسعه 

پایدار و ماندگار است
  پزشکیان با تاکید بر اینکه دولت مُصر بر انجام پروژه هایی 
همراه با توسعه پایدار و ماندگار است، تصریح کرد: دولت 
چهاردهم حتماً اصرار به انجام پروژه ها با تکیه بر مطالعات 
و برنامه های کارشناسی دارد.پزشکیان در پاسخ به گزارش 
اعضای جلســه در خصوص راهکارهای رفع موانع تولید، 
در راســتای سهولت در ســرمایه گذاری و امکان افزایش 
مشــارکت پذیری مــردم در طرح های توســعه ای، گفت: 
ما در جلسه ســران قوا نیز همراه با آقای دکتر قالیباف و 
حجت الاســلام والمسلمین اژه ای در خصوص عزم و اراده 

نظام برای ایجاد بســتری امن جهت انجــام فعالیت های 
اقتصادی و از بین بردن موانع گفتگو کرده ایم و مصمم به اجرا 
و انجام این کار هستیم.پزشکیان با بیان اینکه دولت در پی 
برقراری حق و عدالت در جامعه است، گفت: اکثر یارانه های 
توزیعی در کشور به دست کسانی می رسد که احتیاج چندانی 
به آن ندارند؛ ما باید در وهله اول با مردم در زمینه اصلاحات 
اقتصادی ضروری صحبت کنیم و در وهله بعد پیش و حین 
اجرای این طرح ها، تورهای حمایتی برای اقشار آسیب پذیر 
داشته باشیم.رئیس جمهور با استقبال از پیشنهاد برگزاری 
جلسات فصلی با اعضای این شورا و سایر فعالین اقتصادی 
و تولیدی در کشور، اظهار داشت: همه باید دست به دست 
یکدیگر دهیم تا بتوانیم کشــور را از مشکلاتی که در آن 
گرفتار شده خلاص کنیم و ایرانی برازنده ایرانیان بسازیم. من 
در دولت کاری جز پیگیری امور مردم ندارم، لذا همواره از 
دیدار و گفتگو با شما که برای اعتلای این سرزمین تلاش و 
مجاهدت می کنید، استقبال خواهم کرد. نه یک ساعت و یک 
جلسه، بلکه حاضرم چندین روز با یکدیگر صحبت کنیم تا 
در کنار هم بر مشــکلات فائق بیاییم.در ابتدای این جلسه 
پورمحمدی رئیس ســازمان برنامه و بودجه ضمن معرفی 
»نهاد تعامل« و »شــورای هماهنگی تشکل های مهندسی، 
صنفی و حرفه ای کشور« گزارشــی از نحوه تعامل دولت 
و این شــورا ارائه داد. همچنین برخی از اعضای این شورا 
گزارش هایی از وضعیت فعالیت های اقتصادی خود ارائه و 

به تشریح دیدگاه ها، دغدغه ها و پیشنهادات خود پرداختند.
*  امکان ارتقای زیرساخت ها و توسعه آزادراه های کشور 

طی یک برنامه ۴ ساله، حل چالش های حوزه صادرات
به ویژه صادرات خدمات فنی و مهندســی در قالب بسته 
حمایتــی دولت، تعیین تکلیف ٩۰ هــزار پروژه نیمه تمام 
در کشــور، توجه دولت به طرح آمایش سرزمینی جهت 
احداث شهرهای جدید، امکان دسترسی به منابع و استفاده 
از اسناد بالادستی در اجرای طرح های توسعه، تدوین نظام 
فنی و اجرای یکپارچه، جلب مشارکت بخش خصوصی، 
قانون زدایی و التزام عملــی دولت به میدان دادن به بخش 
خصوصی و اجرای قوانین و افزایش بودجه عمرانی با توجه 
به توان بخش خصوصی از اهم نکات مطرح شده از سوی 

حاضرین در جلسه بود./قدس آنلاین

گروه سیاسی // رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: روزانه 
بین ۲۵ تا ۳۰ میلیون لیتر فرآورده از کشور قاچاق می شود؛ 
تردید نکنید این قاچاق سازماندهی شده است و مراکز تولید 
و مصرف کننده های اصلی اولین تهیه کننده های این قاچاق 
هســتند. این حرف را با اطلاع بیان می کنیم پس آیا نباید 
چاره اندیشی کرد؟ مهم این است که مسئله را به رسمیت 

بشناسیم.
   به گزارش ایســنا، محمدباقر قالیباف در جلسه علنی مجلس 
شــورای اســلامی و در جمع بندی گزارش کمیســیون انرژی 
مجلس در خصوص قطعی برق در فصل ســرد و تامین سوخت 
نیروگاه های حرارتی کشور گفت: باید همه نخبگان جامعه، مجلس 
شورای اسلامی و دولت به موضوع انرژی توجه کرده و برای آن 
چاره اندیشــی جدی و اساسی داشته باشــند.وی افزود: الان دو 
وزارتخانه نفت و نیرو به نمایندگی از دولت و مجلس وظیفه انجام 
دو کار را دارند؛ یک کار تامین پایدار انرژی کشــور برای استفاده 
مردم است. امروز در بحث انرژی مهم ترین پیشران ما نفت، گاز و 
فرآورده ها اســت و این ها مهم ترین ثروت ما هستند چراکه ما در 
اینجا تولید انجام نمی دهیم و انفالی اســت که خداوند به ما داده و 
ما باید از این به بهترین شکل ممکن استفاده کنیم.رئیس مجلس 
شورای اسلامی اضافه کرد: وظیفه دوم این دو وزارتخانه آن است 
که بتوانند ارزش افزوده ایجاد و رشــد اقتصادی کشور را تضمین 

کنند و جی دی پی کشور را بالا ببرند.
*  ۱۵ هــزار مگاوات ناترازی مصرف انرژی در تابســتان 

امسال
   قالیباف یادآور شد: در تابستان ١۴۰٣ بیش از ١۵ هزار مگاوات 
ناترازی در مصرف انرژی داشتیم که طبق گزارش مرکز پژوهش ها 

در همیــن زمان صنایع ما ۵/١ درصد افت در تولید و در رشــد 
اقتصادی داشــتند و این به معنای خسارت به تولیدکننده و دولت 
است . خسارت به دولت از این لحاظ است که نمی تواند مالیات از 

محل سود بگیرد لذا تولید کننده و دولت زمین خوردند.
*  ۲۵۰ میلیون متر مکعب ناترازی انرژی در زمستان ۱۴۰۲

  رئیس مجلس شــورای اسلامی با اشاره به حوزه گاز گفت: در 
حوزه گاز در زمستان ١۴۰٢ ، ما ٢۵۰ میلیون متر مکعب ناترازی 
انرژی پیدا کردیم آن هم در شــرایطی که صنعت را تعطیل کرده و 
افت فشار داشتیم.قالیباف با اشاره به خسارت های وارده شده در 
عرصه بین المللی گفت: یک روزی در مواجهه با تهدیدات دشمنان 
می گفتیم نفت  را روی شما می بندیم و اهرم تهدید ما بود اما امروز 
کدام نفت را می بندیم و کدام بازار را داریم، اگر هم تحریم نباشیم 
وضعیت تولیدمان معلوم است آیا این خسارت نیست و نباید توجه 

کنیم؟ در این رابطه دولت ها و مجلس مسئول نیستند؟
  وی افزود: آقای وزیر به این موضوع اشــاره داشت که حتی اگر 
تولید هم داشته باشیم معضل ما حمل و نقل است لذا موضوعات ما 
پیچیده تر از آن است که در این باره بحث کنیم که مازوت سوزانده 
شود و یا نشود؟ البته دوستان قول دادند با هماهنگی بین وزارت 
نیرو و نفت قطعی برق نداشته و سوخت را برسانند. قالیباف بیان 
کرد: این  وضعیت عمق ناترازی و مشکلات را نشان می دهد؛ این 
چالش در عرصه بین المللی و در عرصه داخلی روشن است لذا باید 
مجلس، دولت و مردم، عزم و اراده ای برای حل این مشکل داشته 
باشند البته مردم همواره نشان دادند که اگر دولتمردان پای کار باشند 
مردم همراهی می کنند و سختی را در کوتاه مدت تحمل می کنند. 
باید حداقل در سال اول ٢۰ تا ٣۰ درصد مشکل حل شود.رئیس 
مجلس شــورای اسلامی در توضیح راهکار رفع مشکل ناترازی 
گفت: یک اشکال نهادی در حوزه بحث انرژی در کشور داریم که 
باید این مشکل نهادی را حل کنیم؛ باید مرکز پژوهش های مجلس، 
دولت و مجلس با اســتفاده از نظرات کارشناسی نخبگان جامعه، 
به طور اساســی به این بحث نهادی توجه کرده و بپذیریم بین این 
دو تا وزارتخانه تعارض منافع وجود دارد و آنقدر این دو وزارت 
خانه توسعه پیدا کرده که هماهنگی آن دیگر دست مدیران ارشد و 

مسئولین عالی وزارتخانه نیست.

*  روزانه بین ۲۵ تا ۳۰ میلیون لیتر فرآورده از کشور قاچاق 
می شود

 وی افــزود: روزانه بین ٢۵ تا ٣۰ میلیون لیتر فرآورده از کشــور 
قاچاق می شــود؛ تردید نکنید این قاچاق سازماندهی شده است 
و مراکــز تولید و مصرف کننده های اصلی اولین تهیه کننده های این 
قاچاق هســتند. این حرف را با اطلاع بیان می کنیم پس آیا نباید 
چاره اندیشی کرد؟ مهم این است که مسئله را به رسمیت بشناسیم.  
قالیباف با اشاره به قانون رفع موانع تولید مصوب مجلس یازدهم 
گفت: طبق بند ح تبصره ٧ قانون بودجه ١۴۰٣ وزارت نیرو مکلف 
بوده تعیین نرخ خریــد مصرف کننده های صنایع بزرگ را در اول 
 سال اعلام کنند که پارسال دی و یا بهمن گفتند که محل درآمد رقم 
۴۰ همتی است.وی افزود: پارسال این ۴۰ هزار میلیارد تومان دچار 
مشکل شده و امسال هم شهریور و مهر ابلاغ کردند؛ بعد از تصویب 
این قانون وزیر سابق نیرو گفت که تصویب این قانون باعث نجات 
نیرو شده اما وضعیت اجرا را همه می بینند.  رئیس مجلس شورای 
اسلامی اضافه کرد: طبق این قانون باید ٢۵ درصد از این رقم برای 
خریــد تضمینی برق های تجدید پذیر و ٢۰ درصد بابت مطالبات 
تولیدکنندگان صنعت برق به بخش خصوصی داده شود؛ برق را از 
بخش خصوصی خریداری می کنیم اما پولش را نمی دهیم و تبدیل 
به مشتری بد حساب می شویم. بعد در بودجه سال آینده پیش بینی 
انتشار ۶۰ همت اوراق برای تسویه دیون وزارت نیرو شده است.وی 
افزود: طبق این قانون باید از این رقم ٢۰ درصد بابت نوسازی شبکه 
فرسوده داده شود؛ اکنون حداقل نزدیک به ٢۰ درصد پرتی داریم. 
١۰ درصد هوشمندسازی شــبکه و ١۰ درصد بابت شرکت های 
صنعتی داده شود. به هر حال این ۴۰ همت فرصت سرمایه گذاری  
است.قالیباف بیان کرد: این قانون وجود دارد بعد درخواست انتشار 
۶۰ هــزار همت اوراق را می کنیم. اوراق را هم کســی نمی خرد 
بعد دستوری به بانک ها می دهیم بانک ها اضافه برداشت از بانک 
مرکزی کرده و نتیجه آن تورم می شود، لذا باید کمیسیون های مجلس 

و  وزارتخانه های مربوطه به این موارد بپردازند.
*  سازمان بهینه سازی و مدیریت راهبردی انرژی زیر نظر 

رئیس جمهور تشکیل شود
   وی با اشــاره به برنامه هفتم گفــت: در قانون برنامه هفتم یک 

درصد از صادرات نفت خام و میعانات گازی، پنج درصد از سود 
شرکت های تابعه و تمام دریافتی از گازهای فلر آمده است. دولت 
مکلف شده برای ایجاد هماهنگی های فرابخشی و مدیریت کلان و 
متمرکز در حوزه بهینه سازی مصرف انرژی اقدام کند. وقتی مصرف 
رشد  ۵/۵ درصد و رشــد تولید چند دهم درصد است نتیجه ای 
جز ناترازی ندارد، پس بایــد مدیریت بهینه ناترازی انرژی را در 
طرح های بهینه سازی انرژی در بخش های عرضه و مصرف انرژی 
دنبال کنیم. همچنین سازمان بهینه سازی و مدیریت راهبردی انرژی 
زیر نظر رئیس جمهور تشکیل شود.قالیباف با اشاره به روند اجرای 
برنامه هفتم در ســال اول اجرا گفت: هیچ پیشرانی در کشور برای 
معیشت مردم، رشد و ثبات اقتصادی مهم تر از انرژی نیست؛ قسم 
می خورم در پنج سال برنامه هفتم می توان هر سال حداقل ٧ تا ۸ 
میلیارد دلار در حوزه بهینه سازی درآمد بدون فعالیت تولید فقط 
با کنترل هدر دادن و با جلوگیری از بی عرضگی ها داشته باشیم تا 
به چرخه تولید برگردد حالا صبح تا شب جلسه بگذاریم و  قانون 
بنویسیم باز هم این مشکلات حل نمی شود، باید هم پیمان شویم که 
وفاق و همکاری اینجاســت. باید دولت و مجلس با مدیریت و با 
حمایت درست همین یک پیشران را به درستی پیش ببرید تا این 
تحول رخ دهد.وی با بیان اینکه ظرفیت معدن حداقل به اندازه نفت 
اســت، افزود: باید در مجلس و دولت برای رفع مشکلات وفاق و 
همت کنیم و دست به دست هم بدهیم. اگر مردم بدانند ما اراده کردیم 

 آنها هم پای کار می آیند.
*  اصلا شرایط تحقق برنامه هفتم قابل قبول نیست

  رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: اصلا شرایط تحقق برنامه ها 
دنبال شود، نظارت ها هم از جنس مچ گیری نباشد البته جایی اگر 
قانون اجرا نشــد حتما ما وظیفه پیگیری داریم ولی حتما نگاه ما 
اول کمک و حل این مشکلات باشد.وی تاکید کرد: اگر رفع تورم 
و رسیدن به رشد ۸ درصدی اقتصادی و ثبات اقتصادی و داشتن 
دنیا و آخرت می خواهیم، همه اینجاست و باید اولویت قرار دهیم.
رئیس مجلس اظهار کرد: این اشــتباه در سیاست گذاری شده که 
بیش از ٩۰ درصد نیروگاه های ما مصرف گاز دارند که این میزان 
در دنیــا کمتر از ٢۵ درصد اســت. ٣٢ درصد دنیا هنوز با زغال 
سنگ برق تولید می کنند. بیش از ١.٢ دهم میلیون  تن زغال قابل 
حرارتی در طبس است. نزدیک به ٢۰ سال است که یک نیروگاه 
١۶۰۰ مگاواتی ٢۴ یا ٢۵ درصد پیشرفت دارد.قالیباف افزود: ما 
در گاز ٩٢ درصد مُسرف هستیم که این ها سیاست گذاری است و 
مقصر مردم نبوده  و باید پاسخگو باشیم. باید این مشکلات نهادی 

را حل کنیم.

قالیباف:

 قاچاق سوخت سازماندهی شده است قاچاق سوخت سازماندهی شده است

  

تازه های سیاست

ادبیات »بگم بگم« زخمی بر چهره وفاق   
 محمدرضا عــارف معاون اول رئیس جمهور پزشــکیان با ادبیات تهدیدی نســبت به 
 منتقدان دولت، با تشــکر از صبوری مســئولان دولتی و وزرا کــه در این مدت، آگاهانه 
 ســکوت کرده اند، گفت: »در این چند ماه که از آغاز دولــت می گذرد، حتی اگر حمله 
غیرمنصفانه ای هم به دولت صورت گرفت، پاسخ ندادیم.  قصد ما این است که این مسیر را 
 همچنان دنبال کنیم و این سکوت آگاهانه دولت و وزرای عزیز، بسیار پسندیده است، اما اگر این 
بی انصافی ها ادامه پیدا کند، در گام اول تذکر می دهیم اما اگر باز هم ادامه یافت، آن وقت 
مجبور می شــویم که برای مردم بازگو کنیم که شرایط  وزارتخانه هایی که تحویل گرفتیم 
چگونه بوده است. ما نمی خواهیم کاری کنیم که مردم نگران شوند.« این سخنان که همراه 
با تهدید ضمنی به افشاگری بود که یادآور ادبیات پرحاشیه و تنش زای دولت نهم و دهم 
است؛ ادبیاتی که با شعارهای وحدت آفرین دولت فعلی همخوانی ندارد و در شرایط کنونی 
کشور، خطر تعمیق شکاف های سیاسی و اجتماعی را به همراه دارد. بی تردید استفاده از 
چنین ادبیاتی، فضای سیاسی کشور را ملتهب و رادیکال خواهد کرد. در شرایطی که دولت 
باید به دنبال کاهش تنش ها و ایجاد همگرایی باشد، این رویکرد، جناح های سیاسی را به 
تقابل تندتری می کشاند و نتیجه آن، پیچیده تر شدن فضای سیاسی و رسانه ای خواهد بود. 
مهم تر این که، دود این رادیکالیسم در وهله اول به چشم خود دولت خواهد رفت. چراکه 
در ایــن فرایند، دولت بیش از آن که انرژی خود را صرف حل چالش های کشــور کند، 
درگیر حواشی و درگیری های بی ثمر می شود. نخستین نقد به سخنان عارف، تضاد آشکار 
این ادبیات با تصویر به ظاهر آرام و دیپلماتیک این دولت اســت. دولتی که با شعارهای 
وفاق و انســجام ملی پا به میدان گذاشــته، نمی تواند از زبان تهدیدآمیز استفاده کند. این 
نوع واکنش ها، نه تنها آرامش سیاســی کشور را تضعیف می کند، بلکه به اعتبار دولتی که 
داعیه گفت وگو و تسامح دارد، لطمه می زند. عارف ادعا می کند که دولت و وزرا، در برابر 
»حملات غیرمنصفانه« سکوت کرده اند. اما واقعیت این است که تاکنون انتقاد قابل توجهی 
نسبت به عملکرد دولت مشاهده نشــده است. آن چه او از آن به عنوان »بی انصافی« یاد 
 می کند، بیشتر در حد انتقادهای معمول رسانه ها بوده است که حق قانونی و دموکراتیک 
آن هاست. هر دولتی، به ویژه در روزهای آغازین فعالیتش، باید انتقادات سازنده را بپذیرد 
و از آن ها به عنوان فرصتی برای بهبود عملکرد بهره ببرد. تهدید به افشــاگری، رسانه ها و 
منتقدان را به ســکوت و انفعال ســوق می دهد که عملا باعث انفعال کنشگران سیاسی و 
رسانه ای خواهد شد. این لحن تهدیدآمیز در شرایطی مطرح می شود که کشور با مسائل 
اساسی تری همچون مشــکلات اقتصادی، بحران های بین المللی و چالش های اجتماعی 
مواجه است. کشاندن دولت به حاشیه های سیاسی و منازعات لفظی با منتقدان، تنها منابع 
و انرژی دولت را هدر می دهد. تهدید به افشــاگری درباره شرایط وزارتخانه ها، اگرچه 
ممکن است در کوتاه مدت فشار منتقدین را کاهش دهد، اما در بلندمدت می تواند اعتماد 
عمومی به نظام اداری و اجرایی کشــور را متزلزل کند. مردم انتظار شــفافیت و صداقت 
دارند، نه اســتفاده ابزاری از اطلاعات برای اهداف سیاســی. دولت اگر خواهان تحقق 
شعار وفاق اســت، باید انتقادها را نه به عنوان تهدید، بلکه به عنوان فرصتی برای تقویت 
عملکرد و اصلاح اشتباهات ببیند. سیاست ورزی بزرگ منشانه مستلزم این است که حتی 
در برابر تندترین حملات، آرامش خود را حفظ کرده و به حواشی بی اهمیت مجال ظهور 
ندهــد. مقابله با جریانات تندرو نه با تهدید، بلکه بــا رفتار مدبرانه و خردمندانه ممکن 
اســت.اظهارات عارف، اگرچه ممکن است از ســر خشم و دلخوری بیان شده باشد، اما 
 به عنوان نماینده دولت، بازتاب دهنده سیاســت های کلی آن تلقی می شود. این دولت باید 
توجه داشته باشد که بازگشت به ادبیات تنش آفرین گذشته، نه تنها به انسجام ملی کمکی 
نمی کند، بلکه می تواند زمینه ساز شکاف های عمیق تر شــود. به جای تهدید، دولت باید 
 از رســانه ها و منتقدان برای شناســایی نقاط ضعف و تقویت اعتماد عمومی بهره بگیرد. 
کشور امروز بیش از هر زمان دیگری به آرامش، خردورزی، و فاصله گرفتن از حواشی 

نیاز دارد.

تازه های مطبوعات
آرمان امروز - دست دستگاه دیپلماسی در مذاکرات احتمالی و آتی هم خالی است، هم پر است. 
اگر بخواهیم سیاســت لنگان لنگان را با ترامپ در این دو ماه پیش ببریم طبیعتا باید احساس 
خطر بکنیم به ویژه آن که هم به خاطر مشکلات جبهه مقاومت و هم مشکلات اقتصادی داخلی 
وزن ژئوپلیتیکی ایران متحول شده اما اگر از این دو ماه استفاده کنیم و اجازه دهیم که مذاکرات 
جدی و پنهانی با ترامپ صورت گیرد دستمان خالی نخواهد بود. ایران از نادر کشورهایی است 
که با مذاکره با غرب و به ویژه آمریکا وزن ژئوپلیتیکی اش افزایش می یابد و به ویژه آن که اگر 

مذاکرات به نتیجه ملموس برسد.
جوان - برخی تحلیلگران عموماً تصور می کنند غرب سال هاست کاری می کند تا ما گام به گام 
همان مسیری را برویم که آن ها می خواهند. در مقابل عده ای نیز گمان می کنند این ایران است 
که در همین سال ها غرب را به بازی  گرفته و کل آنچه غرب با آن در موضوع ایران درگیر شده 
اســت. نه آن و نه این! مسلم است که در بخش هایی غرب دست برتر را دارد. غرب یکپارچه 
عمل می کند و امکان تحریم دارد. متقابلًا، چون ما با کشور های اسلامی یا متحدان غیراسلامی 

امکان عمل یکپارچه نداریم، امکان تحریم متقابل هم نداریم.
اعتماد - جریان جلیلی - پایداری در روند تلاش برای حذف محمدجواد ظریف وارد دوران 
تازه ای از تقابل های سیاسی شده اند؛ در عصر جدید، آن ها از ابزارهای نظارتی و قانون گذاری 
برای اهداف خود اســتفاده و از اســامی اردوگاه اصولگرایی عبور می کنند. عصری جدید با 

مناسبات جدید، دشمنان جدید و البته الگوریتم های جدید در عرصه قدرت.
ایران - این روزنامه سه یادداشت از کارشناسان مسائل بین الملل منتشر کرده که معتقدند فارغ 
از ریاست جمهوری ترامپ و نگرانی اروپایی ها درباره اختلافات با ایران، مسئله جلوگیری از 
تعمیق بحران ها در غزه و لبنان و برنامه هسته ای ایران انگیزه هایی است که ایران و اروپا را وادار 

کرده مذاکرات خود را آغاز کنند.
  انعکاس

رویداد ۲۴ مدعی شد: توافق نامه ایران با دبیرخانه گروه منطقه ای مبارزه با پول شویی اوراسیا برای 
اخذ مشاوره های فنی و حقوقی در تکمیل برنامه اقدام جمهوری اسلامی ایران با FATF امضا شد.

رجا نیوز مدعی شد : در حالی که گمان می شود تنها فرزندان معاون راهبردی پزشکیان دارای 
تابعیت مضاعف هستند اما پیگیری ها نشان می دهد که فرزندان و اعضای خانواده برخی معاونین 

دیگر پزشکیان نیز تابعیت مضاعف دارند.
فردا نوشت : محســنی اژه ای با اشاره به اقدام دیوان کیفری بین المللی در صدور حکم جلب 
نخســت وزیر رژیم صهیونیستی و وزیر جنگ پیشین این رژیم غاصب به سبب جنایت علیه 
بشــریت و نسل کشــی در غزه، گفت: این حکم گرچه ناکافی اما مایه مباهات قضاوت بود و 

بسیاری از مردم در سراسر جهان را مشعوف و مسرور کرد.
جماران نوشت : مجید انصاری معاون حقوقی ریاست جمهوری گفت: قانون عفاف و حجاب 
باوجود این که نگاشته شده اما در حالت تعلیق قرار گرفته است، تصور من این است که اگر نگاه 

حقوقی به این پدیده داشتیم با مشکل توقف و عوارض آن مواجه نبودیم.
چند ثانیه نوشت : سخنگوی دولت گفت : حتی اگر خودروی گشت ارشاد به صورت فیزیکی 
وجود داشته باشد عملا اتفاقی نمی افتد... در جلسه شورای عالی فضای مجازی، در فاز نخست 
بر ســر رفع فیلترینگ به وفاق رســیده ایم، اما در فاز دوم که چگونگی رفع فیلتر است هنوز 

جمع بندی نهایی حاصل نشده است.
عصر ایران  نوشت : باید ضمن ادامه مذاکره با اروپایی ها، موضوعات بین ایران و آمریکا نیز 
در گفت و گوهای بی واسطه دو کشور بررسی شود. معنای مذاکره نیز تسلیم نیست، کما این 
که مذاکره با اروپا نیز متضمن چنین معنایی نیست. اکنون زمان اجرای اصول سه گانه سیاست 
خارجی یعنی »عزت، حکمت، مصلحت« در مذاکره بی میانجی با آمریکا به منظور دفع شر و 

تامین منافع ملت ایران رسیده است.

  گروه سیاسی // رئیس کمیسیون فرهنگی 
مجلس گفت: مجلس با هماهنگی انجام شده 
میان دستگاه های مختلف و بنا بر شرایطی، 
تا تاریخ ١۵ آذرماه برای ابلاغ قانون عفاف و 
حجاب دست نگه داشت و بناست شانزدهم 

آذر رئیس مجلس این قانون را ابلاغ کند. 
     در حالــی که مجید انصــاری معاون حقوقی 
رئیس جمهور در  قم مدعی شــد قانون عفاف و 
حجاب باوجود اینکه نگاشــته شده است، اما در 

حالت تعلیق قرار گرفته است، مرتضی آقاتهرانی 
رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
به خبرگزاری فارس گفت: مجلس با هماهنگی 
انجام شــده میان دســتگاه های مختلف و بنا بر 
شــرایطی، تا تاریخ ١۵ آذرماه برای ابلاغ قانون 
عفاف و حجاب دســت نگه داشــته و بناست 

شــانزدهم آذر رئیس مجلس این قانون را ابلاغ 
کند.

  به گزارش قدس آنلاین ؛ نمایندگان در نشست 
علنی سه شــنبه ٢٣ خرداد سال ١۴۰٢ مجلس 
یازدهــم با بررســی لایحه عفــاف و حجاب 
به صورت یــک فوریت بــا ١۸۵ رأی موافق، 

 ٣۰ رأی مخالــف و ٧ رأی ممتنــع از مجموع
 ٢٢٧ نماینــده حاضر در جلســه موافقت کرد.    
همچنین نمایندگان در تاریخ٢٩ شهریور ١۴۰٢ 
با اجرای آزمایشــی سه ساله این لایحه موافقت 
کردند. هادی طحان نظیف ســخنگوی شورای 
نگهبان در نشست خبری ٢۸ مهرماه امسال اعلام 
کرد که لایحه حمایت از خانواده از طریق ترویج 
فرهنــگ عفاف و حجاب مورد تأیید شــورای 

نگهبان قرار گرفته است. 

قانون حجاب اواسط آذر ابلاغ می شود



قاچاق سوخت آسیب شناسی شود

  در هفته های اخیر و با ایجاد ایســتگاه ایســت و بازرســی در 
جاده بندرعباس به میناب با مصوبه شــورای تأمین اســتان و در 
راستای مقابله با قاچاق سوخت، شهروندان از ایجاد ترافیک سنگین 
و بخصوص در روزهای پایان هفته و معطلی دو ســه ساعته شــان 
گلایه مند شدند. از طرف دیگر در این مدت برخی از قاچاقچیان از 
لاین مخالف تردد کرده که خطر را بیشتر نموده و این شرایط باعث 
اعتراض رانندگان و شهروندان شده است. این موضوع به خطبه های 
نماز جمعه بندرعباس، جلسات شورای شهر، رسانه ها و... نیز کشیده 
شد.روز دوشــنبه در این خصوص با مدیرکل دادگستری هرمزگان 
گفتگوی کوتاهی داشــتم و ایشان وعده داد با تعریض جاده و نصب 
نیوجرسی در این منطقه، از پنجشنبه هفته جاری)فردا( ترافیک برطرف 
می شود. وی همچنین از همه خواست برای مقابله با قاچاق سوخت 
یاری کنند تا این بحران اقتصادی و اجتماعی در استان برطرف شود.
متأسفانه با افزایش قاچاق سوخت تاکنون ده ها نفر در جاده های استان 
در آتش سوختند و جان شان را از دست دادند و خانواده های زیادی 
عزادار و کودکانی یتیم و بی سرپرســت شده اند. اما قاچاق سوخت 
موضوعی چندوجهی است و با یک نسخه واحد نمی توان آن را درمان 
کرد و باید این موضوع آسیب شناســی شود.یکی از موضوعات این 
است که بخشی از قاچاق سوخت توسط اتباع بیگانه صورت می گیرد 
که خودروهایی را می خرند و بیشترین خودروها با پول آنها خریداری 
شده و به نام ایرانی ها ســند می خورد. ایرانی ها هم قاچاق سوخت 
می کنند و برخی اتباع خودشــان هم قاچاق سوخت با خودرو و... 
را انجام می دهند. در این حوزه بایستی اتباع غیرمجاز شناسایی و از 
کشور طرد شوند و اتباع مجاز هم فعالیت های شان تحت رصد قرار 
گیرد. برخی از اتباع املاک و اراضی را خرید وفروش می کنند و به 
نام ایرانی هاست و ردپایی از خودشان نمی گذارند.بخشی از قاچاق 
سوخت نیز به دلیل بیکاری در استان انجام می شود و بخشی اندک 
از بومیان به این شــغل کاذب، پردرآمد و خانمان سوز سوق یافته و 
با چشم و هم چشمی ها ،فضای رقابت ناسالم ایجاد شده است.برخی 
از دانش آموزان و دانشــجویان هم ترک تحصیل نموده و یا به دلیل 
مشکلات مالی، دوری و کمبود مدرسه و معلم، ضعف آموزشی و...، 
با ترک تحصیلی و یا بازماندگــی از تحصیل، بدون گواهینامه وارد 
عرصه قاچاق ســوخت شده و گاهی جان شــان را در این مسیر از 
دســت می دهند و یا در تصادفات مرگبار جان دیگران را می گیرند. 
در این حوزه نیز بایستی برای بازماندگی از تحصیل و ترک تحصیلی 
 محصلان و افزایش کیفیت آموزشی در مدارس و تشویق به تحصیل 
دانش آموزان و ترســیم چشم انداز روشن برای اشتغال شان تدبیری 
اندیشیده شــود. در این سال ها در استان کمبود شدید معلم داریم و 
دانشگاه فرهنگیان امسال برای جبران بخشی از این کمبود، ظرفیت 
پذیرش دانشجو را دوبرابر کرد و ٩۵۵ نفر دانشجو معلم در این دانشگاه 
در سال جاری پذیرفته شدند تا تحصیل کنند و چهارسال آینده وارد 
عرصه تدریس شوند و بخشی از این دانشجویان بومی استان هستند 
واز شهرها و روستاهای هرمزگان در دانشگاه فرهنگیان بندرعباس 
پذیرفته شده اند . اما این دانشجویان با کمبود خوابگاه و کلاس درس 
مواجهند و برخی نتوانستند وارد خوابگاه شوند و آنهایی نیز که وارد 
 خوابگاه شده اند، شرایط بسیار سخت و از پادگان نظامی هم شرایط 
سخت تری دارند. ١۸تا٢۰ دانشجو مجبورند در یک اتاق ٢۴متری 
زندگی کنند و گاهی برای ســرویس بهداشتی و حمام و...در صف 
بمانند. برخی دانشــجویان غیرخوابگاهی و ترددی ) بدلیل کمبود 
خوابگاه ، به آن ها خوابگاه در بندرعباس داده نشــد( هم شــرایط 
 سختی را دارند و مشکلات و دغدغه های زیادی بجز تحصیل دارند و 
نمی توانند بر درس خواندن تمرکز کنند. از آن طرف دانشگاه فرهنگیان 
هرمزگان زمینی را در آزادگان بندرعباس دارد و نقشه احداث آن آماده 
است و اما اعتبار مالی برای ساخت این مجموعه آموزشی خوابگاهی 
را ندارند.  اگر شورای تأمین و دستگاه قضایی از صنایع استان بخواهند 
در راســتای ایفای نقش مسئولیت های اجتماعی شان این خوابگاه 
٧۰۰نفری را بسازند تا دانشجویان با شرایط مناسب تری تحصیل کنند، 
هم امید به تحصیل در دانشگاه فرهنگیان افزایش می یابد و هم کیفیت 
آموزشی بهبود می یابد و هم بخشی از محصلان در مناطق مختلف 
 اســتان بجای ترک تحصیل و رفتن به سمت قاچاق سوخت، درس 
مــی خوانند و معلم و دبیر می شــوند و به دانــش آموزان مناطق 
 محروم استان درس می دهند و مسیر صحیح زندگی را به آنها نشان 
می دهند. اما وقتی دیگران شــرایط ســخت تحصیل این دانشجو 
معلمــان را ببینند، بطــور حتم به تحصیل نمی اندیشــند و ترک 
تحصیل می کنند وبه ســمت قاچاق ســوخت و... می روند. در 
هرمزگان کمبود نیروی انســانی متخصص در حوزه بهداشــت و 
درمــان، صنایع ، ادارات و... نیز داریم، اما بدلیل کیفیت آموزشــی 
پایین در اســتان و کمبود، مدرســه، معلم ، تجهیزات آموزشــی 
 و  ... دانــش آموزان بــا افت تحصیلی مواجهنــد و نمی توانند به 
دانشگاه های مطرح کشور راه یابند و اشتغال مناسبی را ندارند و در 
 این شرایط ناامیدی ، میزان مشاغل کاذب در استان روزبه روز افزایش 
می یابد که در این حوزه بایستی آسیب شناسی کرد و اقدامات پیشگیرانه 
از بزه و خلاف و قاچاق، آسیب های اجتماعی و.... را نیز در برنامه 
قرار داد  و از آن طرف کیفیت آموزشــی استان را ارتقا داد و سهمیه 
مناطق محروم برای دانش آموزان هرمزگانی در دانشگاه های کشور 
را افزایش داد و فضای رقابت کنکور برای دانش آموزان هرمزگانی 
نیز باید عادلانه باشد.البته از آن طرف مهترین بخشی که در حوزه 
قاچاق سوخت بایستی مورد توجه قرار گیرد، قاچاق سازمان یافته 
 سوخت است. براساس اظهارات رسمی مسئولان کشوری روزانه 
٢۰ میلیون لیتر گازوئیل در کشور قاچاق می شود که به طور حتم 
ترک فعل ها باعث قاچاق این حجم از گازوئیل می شود. با شیوه های 
سنتی و خودروی نیسان و سواری نمی توان روزانه ٢۰ میلیون لیتر 
گازوئیل قاچاق کرد.از طرفی اعلام شده است که قاچاق بنزین حجم 
اندک و ناچیــزی از قاچاق را به خود اختصاص داده اســت. اما 
متأسفانه در استانی مانند هرمزگان به بهانه قاچاق بنزین، رانندگان 
در صف های طولانی سوخت گیری معطل هستند و از این شرایط 
ناراضی هســتند. در این حوزه نیز بایستی به گونه ای عمل شود تا 
مردم کمترین چالش را داشته باشند.بنظر می رسد مهم ترین اقدامی که 
بایستی صورت بگیرد، مقابله قاطعانه با قاچاق سازمان یافته سوخت 
و بخصوص گازوئیل است تا این گازوئیل به نیروگاه ها برود و تولید 

برق افزایش یابد و برق مردم هم قطع نشود.
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سرمقاله

خبری

استاندار هرمزگان: 
 بزرگترین کارخانه شیشه فلوت خاورمیانه

 سال آینده به بهره برداری می رسد 
  گروه خبر // اســتاندار هرمزگان در بازدید از کارخانه 
شیشه فلوت بندرعباس با اشــاره به ظرفیت روزانه هزار 
تن تولید آن  را بزرگترین کارخانه تولید شیشــه خاورمیانه 
خوانــد که علاوه بر بهره گیری از سیســتم اتومات بیش از 
١۰۰۰ نفر اشــتغال مســتقیم ایجاد خواهدکرد.به گزارش 
خبرنگار دریا ، مهدی دوستی استاندار هرمزگان در حاشیه 
بازدید از شــهرک صنعتی جرون و بررسی روند پیشرفت 
کارخانه شیشه فلوت بندرعباس، گفت: یکی از بحث هایی 
که در زیرســاخت های صنعتی استان داشتیم مسئله تأمین 
برق بــود، برای تأمین برق شــهرک صنعتی جرون که در 
موقعیت ویژه ای ایجاد شده اعتباراتی بالغ بر ٢۰۰ میلیارد 
تومــان تخصیص یافته که ظرف دو ماه آینده برق رســانی 
این شهرک انجام می شــود.وی افزود: به صورت همزمان 
یک ایســتگاه مرکزی گاز در حال انجام است، میزان گاز 
مورد نیاز در این شــهرک ١٢ هزار متر مکعب بود اما نیاز 
آینده هم دیده شــد و ظرفیت آن ٢۰ هزار مترمکعب شده 
است.اســتاندار هرمزگان گفت: امروز از ٢ زنجیره اصلی 
هم بازدید داشــتیم، در زنجیره شیشه تمام تجهیزات مورد 
نیاز مهیا و زیرســاخت های مورد نیاز نیز تأمین شده و با 
پیشــرفت قابل قبول ســاخت کارخانه تولید شیشه فلوت 
نهایتا تا هفته دولت ســال آینده به بهره برداری می رســد.

دوستی تأکید کرد: شیشــه فلوت بندرعباس روزانه هزار 
تن ظرفیت تولید دارد و بزرگترین کارخانه تولید شیشــه 
خاورمیانه خواهد شــد و علیرغم اتومات بودن سیســتم، 
اما حدود هزار نفر نیز اشــتغال مســتقیم در این کارخانه 
خواهند داشت.لازم به ذکراست پیش از این برنامه استاندار 
هرمــزگان از نیروگاه برق بندرعبــاس و طرح تأمین برق 
شهرک صنعتی جرون نیز بازدید و با مدیران و کارشناسان 

مربوطه دراین زمینه گفتگو داشت.

خبـر

گزارش اختصاصی // خیرین به عنوان افراد یا گروه هایی که 
با انگیزه های انسانی و اخلاقی در جهت بهبود شرایط جامعه 
فعالیت می کنند، نقش بسزایی در بهبود کیفیت زندگی افراد 

نیازمند و کاهش نابرابری ها دارند.
   این اقدامات، که غالباً به صورت داوطلبانه و بدون انتظار بازگشت 
مالی انجام می شــوند، تاثیرات گســترده ای در حوزه های مختلف 

اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی دارند.
  نقش خیرین در تامین نیازهای اساسی

  خیرین با فراهم کردن منابع مالی و حمایتی، به تامین نیازهای اساسی 
افراد و خانواده های نیازمند کمک می کنند. این حمایت ها شامل شامل 
تامین غذا، لباس، مســکن و خدمات درمانی می باشد. در شرایط 
بحرانی همچون بلایای طبیعی، نقش خیرین در ارائه کمک های فوری 
و ضروری به وضوح مشاهده می شود. این حمایت ها نه تنها به کاهش 
فشارهای مالی و روانی بر افراد نیازمند کمک می کند، بلکه احساس 

همبستگی و اعتماد به نفس را در جامعه تقویت می کند.
  تاثیرات خیرین در حوزه آموزش

  یکــی از مهمترین حوزه هایی که خیرین به آن توجه دارند، حوزه 
آموزش و پرورش است. با حمایت از پروژه های آموزشی، ساخت 
مدارس، تامین لوازم تحصیلی و ارائه بورسیه های تحصیلی، خیرین 
به افزایش دسترسی به آموزش برای کودکان و جوانان نیازمند کمک 
می کنند. این اقدامات  به کاهش نابرابری های آموزشی و فراهم کردن 
فرصت های برابر برای همه افراد جامعه منجرمی شــود. همچنین، 
حمایت از آموزش عالی و تحقیقاتی می تواند به ارتقاء سطح علمی و 

فرهنگی جامعه کمک کند.
  حمایت از سلامت و بهداشت

  خیرین نقش مهمی در بهبود وضعیت بهداشــت و سلامت جامعه 
دارند. با تامین تجهیزات پزشکی، ساخت و تجهیز بیمارستان ها و 
مراکز درمانی، و حمایت از پروژه های پژوهشی در حوزه سلامت، 
خیرین به ارتقاء کیفیت خدمات درمانی و افزایش دسترسی به این 
خدمــات کمک می کنند. این اقدامات به کاهش نرخ مرگ و میر و 

بهبود کیفیت زندگی افراد جامعه منجرمی  شود.
  تاثیرات فرهنگی و اجتماعی

  خیرین با حمایــت از پروژه های فرهنگی و هنری، نقش مهمی در 
توســعه فرهنگی جامعه ایفا می کنند. این حمایت ها می تواند شامل 
برگزاری جشنواره ها، نمایشــگاه ها، و تامین مالی پروژه های هنری 
باشد. با ترویج فرهنگ و هنر، خیرین به افزایش آگاهی اجتماعی و 
تقویت هویت فرهنگی کمک می کنند. همچنین، حمایت از پروژه های 
اجتماعی مانند برنامه های توانمندسازی زنان و جوانان، می تواند به 
ارتقاء وضعیت اجتماعی و اقتصادی گروه های مختلف جامعه منجر 

شود.
  ارتقاء همبستگی اجتماعی

اقدامات خیرین به تقویت همبســتگی اجتماعی و افزایش حس 
مسئولیت پذیری در جامعه کمک می کند. با مشارکت در فعالیت های 
خیریه، افراد جامعه به اهمیت کمک به یکدیگر و همکاری در جهت 
بهبود شرایط زندگی پی می برند. این احساس همبستگی می تواند به 
کاهش تنش ها و اختلافات اجتماعی کمک کند و جامعه را به سمت 

همدلی و همکاری بیشــتر هدایت کند.استان هرمزگان، با موقعیت 
جغرافیایی منحصر به فــرد و جاذبه های طبیعی و فرهنگی فراوان، 
همــواره از توجه ویژه ی خیرین و نیکوکاران بهره مند بوده اســت. 
حمایت های خیرین در این اســتان به ویژه در حوزه های درمان و 
مسکن، نقش بسزایی در بهبود شرایط زندگی مددجویان داشته است. 
در این میان، نشست شورای مشارکت های مردمی به عنوان یکی از 
مهمترین رویدادهای اجتماعی، محلی برای هم اندیشی و تبادل نظرات 
میان خیرین و مسئولان استانی به شمار می رود.در این نشست که 
با حضور مهدی دوســتی، استاندار هرمزگان، خیرین، دستگاه های 
اجرایی عضو و مدیرکل بهزیستی استان برگزار شد، موضوعات مهمی 
همچون درمان و مسکن به عنوان نیازهای اساسی مددجویان مورد 
بحث قرار گرفت. مهدی دوستی، ضمن تأکید بر تدوین و بروز رسانی 
نظام اولویت ها در نهادهای خدمت رسان، این مسیر را صحیح ترین 
راه برای بهره مندی عادلانه مددجویان از خدمات خیرین در استان 
دانســت. وی اظهار کرد که حمایت خیرین در استان در حوزه های 
مختلف بی نظیر و شایسته تقدیر است.اســتاندار هرمزگان در این 
نشست، حمایت های بی نظیر و شایسته تقدیر خیرین در حوزه های 
مختلف را تحســین کرد و خاطرنشان کرد که برای حمایت اصولی 
از مددجویان در حوزه درمان، لازم اســت صندوقی با ســازوکار 
حقوقی متناسب برای پوشش دهی خدمات بیمه تکمیلی و تنخواه 
درمان تعریف شــود. این صندوق باید از سه حوزه دولت، خیرین 
و مسئولیت های اجتماعی تأمین اعتبار شود تا بتواند به طور کامل 
نیازهای درمانی مددجویان را پوشش دهد.مهدی دوستی همچنین 
تأکید کرد که تدوین نظام اولویت ها در حمایت، صحیح ترین روش 
برای توزیع درست خدمات خیرین است. این امر باید در دستور کار 
دستگاه های خدمت رسان قرار گیرد تا بتوان از منابع خیرین به بهترین 
شکل ممکن بهره برداری کرد و نیازهای واقعی مددجویان را برآورده 
ساخت.استاندار هرمزگان با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری 

درباره به روز بودن مسائل، بیان داشت که مدیران حوزه وقف باید این 
مهم را مدنظر داشته باشند و به واقفان مشاوره دهند تا در زمینه های 
مورد نیاز و اولویت دار دســتگاه های خدمت رســان وقف داشته 
باشــند. وی به عنوان مثال به وقف در حوزه تجهیزات توانبخشی و 
اندام های مصنوعی اشاره کرد که می تواند نقش مهمی در بهبود شرایط 
زندگی مددجویان ایفا کند.در این نشست، خیرین حاضر نظرات و 
دغدغه های خــود را مطرح کرده و الگوهای قابل اجرا، به ویژه در 
حمایت منجر به خانه دار شــدن و توانمندسازی مددجویان را ارائه 
دادند. این نظرات و پیشنهادات می تواند به تدوین برنامه های جامع تر 

و مؤثرتری برای حمایت از مددجویان در سراسر استان کمک کند.
  نقش دولت و نهادهای اجتماعی

  همکاری و تعامل میان دولت، نهادهای اجتماعی و خیرین از اهمیت 
بالایی برخوردار اســت. اســتاندار هرمزگان با تأکید بر اهمیت این 
همکاری ها، بیان داشت که حمایت های دولت و نهادهای اجتماعی 
می تواند تأثیر مثبتی در بهبود وضعیت مددجویان داشته باشد و توزیع 
عادلانه حمایت ها را تضمین کند.با وجود تمامی تلاش ها و حمایت ها، 
همچنان چالش های بسیاری در مسیر حمایت از مددجویان وجود 
دارد. این چالش ها شامل نبود منابع مالی کافی، نقص در سیستم های 
توزیع و مشــکلات ســاختاری در نهادهای خدمت رسان است. به 
منظــور رفع این چالش ها، نیاز به تدوین برنامه های جامع و کارآمد، 
افزایش شفافیت در عملکرد نهادهای خدمت رسان و جلب مشارکت 
بیشتر خیرین و نیکوکاران است.در پایان می توان گفت  حمایت های 
خیرین در حوزه های درمان و مسکن، نقشی اساسی در بهبود کیفیت 
زندگی مددجویان ایفا می کند و همکاری نزدیک میان دولت، خیرین و 
نهادهای اجتماعی می تواند به توزیع عادلانه این حمایت ها کمک کند. 
تنها با تلاش های مشترک و هماهنگی میان نهادهای مختلف می توان 
به بهبود وضعیت مددجویان در استان هرمزگان دست یافت و شرایط 

بهتری برای آنان فراهم کرد.

 ضرورت توزیع عادلانه حمایت خیرین 
در سراسرهرمزگان 

         یعقوب رستمی/دریا
yaghob.rostami      @gmail.com22

پل های عابر پیاده یکی از ابزارهایی اســت که برای تردد ایمن 
عابران و گذر از عرض خیابان ساخته می شود. ابزاری که امروزه 
علاوه بر محل عبور بودن، کاربردهای مختلفی پیدا کرده است. 
مهمترین کاربرد آن هم عبور عابران است اما اکنون این پل ها به 
محلی برای تبلیغات و کسب درآمد برای برخی افراد و نهادها 
تبدیل شده است و به جرات می توان گفت بنای ساخت پل های 
عابر پیاده در شهرها، جذب همین تبلیغات است. تبلیغاتی که 
می تواند هزینه های نگهــداری این پل ها را نیز تامین نماید اما 
از نگهداری و تعمیرات پل های عابر پیاده در شــهر بندرعباس 
خبری نیست و اگر پلی خراب شد معلوم نیست چه زمانی به 
چرخه خدمت بازگردد. در ســال های گذشته چند پل در شهر 
بندرعباس دارای پله برقی و حتی یک پل دارای آسانسور برای 
تردد راحت تر شهروندان بود اما اکنون خبری از چنین ابزارهایی 
در پل های سطح شهر بندرعباس نیست و برخی از آنها دارای 
سطح شیبدار برای تردد آسان تر شده اند. اما تردد بر روی همین 
سطوح شــیب دار نیز برای برخی افراد آسان نیست و ترجیح 
می دهنــد از عرض خیابان با تمام خطراتی که دارد برای عبور 
استفاده نمایند. کاری که در پل های دارای پله بیشتر شاهد هستیم 
و عابران زیادی عبور از عرض خیابان را به جای استفاده از پله 
انتخاب می کنند و این موضوع خطرات زیادی را به همراه دارد 
و حتی باعث ایجاد ترافیک، شــلوغی خیابان و بروز تصادف 
می شود. یکی دیگر از استفاده پل های عابر پیاده، محل اسکان 
افراد کارتن خواب است. افرادی که بیشتر آنها معتادان متجاهر 
بوده و شب ها و حتی روزها بر روی پل ها می خوابند. موضوعی 
که مهم می باشد این است که این پل ها سالیانه درآمدزایی خوبی 
برای شهر دارد اما از این درآمد چرا برای نگهداری و تعمیرات 
آنها استفاده نمی شود؟ یا حتی از درآمدی که دارند می توان آنها 
را مکانیزه کرد تا اســتفاده از آن برای شهروندان آسان تر شود. 
یکی از پل های عابر پیاده شهر بندرعباس که مدتی است خراب 
شده و قابل استفاده نمی باشد، پل خواجه عطا است که ورودی 
دو طرف را مسدود کرده اند تا شهروندان نتوانند وارد آن شوند. 

به گفته اهالی، چند ماهی است که ورودی این پل ها را بسته اند 
و این پل از دسترس شهروندان خارج شده است. این مکان که 
پل بر روی آن نصب شده است یکی از محل های پرتردد در شهر 
بندرعباس به ویژه در شــب ها محسوب می شود که شهروندان 
برای رفتن به سمت دیگر خیابان که ساحل است از آن استفاده 
می کنند اما چند ماهی است به دلیل خرابی، قابل استفاده نیست. 
به گفته اهالی ورق های فلزی کف پل خراب شده و به همین دلیل 
ورودی های پل را بسته اند اما معلوم نیست چه زمانی قرار است 
تعمیرات این پل انجام شــده و بازگشایی شود. گویا قرار است 
حادثه دلخراشی در این محل به وقوع بپیوندد تا مسئولان به فکر 
تعمیر و بازگشایی این پل باشند. هم اکنون نیز از این پل به عنوان 
تابلوی تبلیغاتی استفاده می شود اما از این درآمدهایی که پل دارد 
چرا برای تعمیر آن اســتفاده نمی شود؟ حتما که نباید پول های 
دیگری برای تعمیر و نگهداری پل ها وجود داشته باشد. کافیست 
بخشی از درآمد این پل ها برای نگهداری آنها استفاده شود دیگر 
هیچ پلی خراب و از دسترس خارج نمی شود. وقتی که بر روی 
این پل ها نیز قرار می گیریم مانند این اســت که در تونلی وارد 
می شــویم و اطراف خود را به دلیل اینکه تمام پل با تابلوهای 
تبلیغاتی پوشانده شده است را نمی توانیم ببینیم. حداقل فضایی 
را بــرای تنفس عابران بر روی پل ها در نظر بگیرند تا وقتی که 
بر روی پل هستند احساس خفگی به آنها دست ندهد. مسئولان 
شهری تعمیرات دوره ای و نگهداری از پل ها را نیز در دستور کار 
خود قرار دهند و اگر پلی خراب شد آن را به سرعت تعمیر و در 

اختیار شهروندان قرار دهند.

یادداشت

امین زارعی/دریا
amin.zch         @gmail.com2011

پروازهای بوموسی افزایش یافت
گروه خبر //  پس از سفر وزیر راه و شهرسازی به جزیره بوموسی 
و صدور دستور افزایش پروازها از هفته ای یک پرواز به چهار پرواز، 
هم اکنون چهار پرواز عمومی در هفته انجام می شــود و مجموع 
میزان اعزام و پذیرش مســافر در فرودگاه بوموسی به ۶۰۰ نفر در 

هفته رسیده است. 
   روز ســه شــنبه )١۵ آبان ماه ١۴۰٣( بود که »فرزانه صادق« وزیر راه 
و شهرســازی به منظور کلنگ زنی ١١۰ واحد نهضت ملی مسکن عازم 
شهرستان بوموسی شامل جزیره های بوموسی، تنب بزرگ، تنب کوچک، 
ســیری، فارور بزرگ و فارور کوچک در استان هرمزگان شد که جزیره 
بوموسی جزو جذاب ترین مناطق گردشگری و نگین درخشان خلیج فارس 
محسوب می شود.وزیر راه و شهرسازی در آن سفر پای حرف مردم بومی 
نشست و به درخواست های آنان گوش فرا داد. وی دریافت با وجود اینکه 
تردد مردم این منطقه از دو طریق هوایی و دریایی انجام می شود، در حال 
حاضر فقط یک پرواز هفتگی در این مســیر وجود دارد. به همین خاطر 
دستور داد تا طی هفته های پیش رو پروازها به چهار پرواز در هفته افزایش 
یابد و در ادامه شاهد برقراری پروازهای روزانه از بوموسی باشیم.بلافاصله 
اقدامات عاجل از ســوی شــرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران و به 
خصوص اداره کل فرودگاه های استان هرمزگان در زمینه افزایش پروازها 

در فرودگاه بوموسی انجام شد.
*  هدف گذاری شرکت فرودگاه ها برای دستیابی به هفته ای ۷ پرواز 

در فرودگاه بوموسی
  "رضا نخجوانی" معاون وزیر و مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری 
هوایی ایران، روز یکشنبه )٢٧ آبان ماه ١۴۰٣( در خصوص با دستور وزیر 
راه و شهرسازی اعلام کرد که پروازهای هفتگی فرودگاه بوموسی به چهار 
پرواز افزایش یافته اســت و در نظر داریم با توجه به ظرفیت های موجود 
تعداد پروازهای بین فرودگاه بوموسی و بندرعباس به هفت پرواز در هفته 

افزایش یابد.وی بیان داشت: در همین راستا، بررسی های همکاران ما در 
شرکت فرودگاه ها حاکی از این است که بیش از سه هزار نفر در این جزایر 
سکونت دارند و انجام دست کم روزانه یک پرواز از طریق فرودگاه بوموسی 
با تایپ های مختلف هواپیما نیاز ساکنان این جزایر است. از سوی دیگر 
افزایش تعداد پروازهای هفتگی در مسیر فرودگاه های بوموسی، بندرعباس 
و شیراز بسیار ضروری است.در همین زمینه، »جمشید دلفاری« مدیرکل 
فرودگاه های استان هرمزگان  در گفت وگویی اظهار داشت: با پیگیری های 
صورت گرفته از ســوی وزارت راه و شهرسازی و شرکت فرودگاه ها و 
ناوبری هوایی ایران، تعداد پروازهای فرودگاه بوموســی از هفته ای یک 
پرواز به چهار پرواز افزایش یافته است.وی تاکید کرد: این میزان افزایش 
بدون احتساب یک پرواز ویژه جابه جایی کارکنان سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی است که در صورت احتساب آن تعداد پروازهای هفتگی به عدد 

پنج افزایش یافته است.
*  افزایش تعداد اعزام و پذیرش فرودگاه بوموسی به ۶۰۰ مسافر 

در هفته
  دلفــاری از تلاش و پیگیری برای برقراری پروازهای روزانه از فرودگاه 
بوموسی خبر داد و گفت: هم اکنون با توجه به انجام چهار پرواز هفتگی 
از فرودگاه بوموســی میزان اعزام و پذیرش در این فرودگاه به ۶۰۰ نفر 
در هفته رســیده اســت و درصورت افزایش تعداد کارکنان فرودگاهی 
شــاهد ارائه خدمات مطلوب تر به مســافران خواهیــم بود.به گزارش 
 ایرنا، مدیرکل فرودگاه های اســتان هرمزگان یادآور شــد: پیش از این 
 هفته ای یک پرواز توسط هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران )هما( انجام 
می شد که پاسخگوی نیاز ساکنان جزیره بوموسی به خصوص در شرایط 
آب و هوایی نامناســب که بر حمل و نقل دریایی نیز تاثیر می گذاشت، 
 نبود. اما هم اکنون شــاهد افزایش رضایتمندی ســاکنان نگین درخشان 

خلیج فارس هستیم.

فرماندار شهرستان خمیر در حاشیه بازدید از  مجتمع بندری:

مجتمع بندری، نماد رونق و اشتغال پایدار در شهرستان است
امین درساره گروه خبر // میرهاشم خواستار فرماندار شهرستان 
خمیر ،نماینده دادستان کل کشــور و اعضای شورای تأمین از 

مجتمع بندری خمیر بازدید نمودند .
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ فرماندار شهرستان خمیر درحاشیه این بازدید 
با اشاره به رونق مجتمع بندری گفت:مجتمع بندری نماد و کلید توسعه و 
اشتغال پایدار در شهرستان است. مهندس خواستار  در خصوص توسعه 
مجتمع بندری گفت:توســعه مجتمع بندری یکی از اولویت های اساسی 
برای بهبود وضعیت اقتصادی و تجاری منطقه است این امر باعث افزایش 
فعالیت های تجاری و ترانزیت کالا بیش از این می گردد. وی خاطرنشان 
کرد:  پسکرانه هاکه به مجتمع بندری اضافه شود رونق قابل توجهی را در 
مجتمع بندری و شهرستان به ویژه در حوزه تجارت، صادرات و واردات 
کالا ایجاد می کند.میرهاشم خواستار با اشاره به فعالیت های ملوانی اظهار 
داشــت: این حوزه ها نقش حیاتی در معیشت و زندگی مردم منطقه ایفا 
می کنند و مستقیماً بر اقتصاد محلی تأثیر می گذارد.وی با تأکید بر اینکه 
باید از ظرفیت دریا و سواحل برای توسعه و رونق هر چه بیشتر شهرستان 
استفاده شود، اظهار کرد: جنگل های حرا، معادن، دریا، سواحل و صید و 
صیادی ظرفیت های مهم برای توسعه شهرستان خمیر هستند که باید از 
آن ها استفاده بهینه گردد .لازم به ذکر است فرماندار از بخش های مختلف 

مجتمع های بندری بازدیدو فعالیت ها، مشکلات و نیازهای موجود در این 
مجتمع و راهکارهای توسعه و بهبود عملکرد را بررسی نمودند.

ورود همه به جز تبلیغات ممنوع

1359
علی زارعی/دریا

daryaz           @gmail.com
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سال بيست و سوم شماره 4598

اقتصادی

خبـر
معروفخانی  عطــاالله   // اقتصــادی  گروه 
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان در حاشیه 
بیست و یکمین نمایشگاه ایران متافو بیان 
کــرد: در فولاد هرمزگان بعد از ١۵ ســال، 
اجــرای چند طرح بزرگ توســعه ای آغاز 
شده و به همت همکاران متخصص و متعهد 
این شــرکت، اجرای طرح ها پیشرفت قابل 
 توجهی داشته است. در حال حاضر اجرای 
و  هرمزگان  فــولاد  مگامــدول  پروژه  دو 
 ســتاره ســیمین هرمز هر یک به ظرفیت 
یک میلیون و 7۲۰ هزار تن پیشرفت مناسبی 

برخوردارند.
    بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ وی افزود: از 

دیگر پروژه های در حال اجرای فولاد هرمزگان 
می توان به گازهای صنعتــی به ظرفیت ١۰هزار 
نرمال مترمکعب بر ســاعت اشــاره کرد. پروژه 
بســیار مهم دیگر نیز افزایش ظرفیت زیر سقف 
واحد فولادسازی از یک میلیون و ۵۰۰ هزارتن 
به ٣میلیون و ٢۰۰هزار میلیون تن در سال است .

وی تصریح کرد: از دیگر پروژه ها می توان به پروژه 
نورد گرم اشاره کرد که با اجرای آن در آینده، فولاد 
هرمزگان با تولید ورق گرم، از تک محصولی بودن 
خارج خواهد شد.به گفته وی، فولاد هرمزگان در 
طرح های توســعه ای خود به میزان دو میلیارد و 

٣۵۰ میلیون یورو سرمایه گذاری کرده است.
*  ناترازی انرژی به صنعت فولاد آسیب زده است

  معروفخانی در ادامه با اشــاره به چالش های 
کنونی صنعت فولاد کشور به ویژه قطعی برق و 
گاز، اذعان کرد: متاســفانه قطعی برق و گاز در 
ســال جاری بیش از گذشته به صنعت فولاد به 
ویژه در استان هرمزگان و فولاد هرمزگان فشار 
وارد کرده و قطعی برق از ســال گذشته بیشتر و 
محدودیت گاز نســبت به سال های اخیر زودتر 
آغاز شده است. به طوری که فولاد هرمزگان از 
قطعی برق و محدودیت گاز در یکی دو ســال 
اخیر آســیب جدی دیده اســت.وی ادامه داد: 
دامنه آســیب ناترازی انرژی به صنعت فولاد به 
تمام سازمان های متولی به ویژه وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و ایمیدرو گزارش شــده است 

و این ســازمان ها در جریان جزئیات ناترازی 
انرژی قرار گرفته اند کــه البته در حال تلاش و 
برنامه ریزی برای کاهش ناترازی انرژی هستند. 
امیدوار هســتیم با تدابیری که دولت برای رفع 
ناترازی انرژی اندیشیده است، این ناترازی ها به 
حداقل برسد و بتوانیم با تمام توان و ظرفیت خود 

محصول تولید کنیم.
*  آینده درخشان فولاد هرمزگان

  مدیرعامل شــرکت فولاد هرمــزگان در پایان 
تصریح کرد: شــعار شــرکت مــا »آینده فولاد 
هرمزگان، آینده ایران« اســت. چرا که در کنار 
آب های آزاد قــرار داریم و اســتان هرمزگان 
بهترین نقطه کشور برای توسعه صنعت فولاد به 

 ویژه صادرات محصول و حتی درآینده واردات
مواد اولیه به شمار می رود.

  معروفخانی افزود: طبق اســناد بالادستی، باید 
توسعه صنعت فولاد کشور نیز در کنار آب های 
آزاد رقــم بخــورد و با توجه به اینکه اســتان 
هرمزگان از زیرساخت های لازم برخوردار است، 
قطعا شرکت فولاد هرمزگان آینده درخشانی را 

خواهد داشت.

مدیرعامل فولاد هرمزگان: 

ناترازی انرژی، روند تولید صنایع را مختل کرده استناترازی انرژی، روند تولید صنایع را مختل کرده است

آگهی فروش املاک  به صورت مزایده سازمان اموال و املاک ستاد
برگزاری مزایده کتبی مرحله 125 املاک و مستغلات سازمان اموال و املاک 
ستاد با شرایط ویژه به شرح جداول ذیل اعلام می گردد، لذا متقاضیان محترم 
می توانند از یکشــنبه مورخ 1403/09/04 تا پایان روز ســه شنبه مورخ 
1403/09/13 همه روزه  به جز ایام تعطیل، از ســاعت 8 الی 17 به دفاتر 
فروش به شرح ذیل و در روز چهارشنبه مورخ 1403/09/14 از ساعت 8 الی 
10:45 صبح صرفاً در محل بازگشایی پاکتها ، جهت اطلاع از شرایط و دریافت 

اوراق شرکت در مزایده مراجعه نمایند .
بندرعباس : بلوار جمهوری اســلامی ، نرســیده به سه راه جهانبار ، انتهای 

بلوار بازرگانی ، پلاک 20 ، شــماره تلفنهای تماس 4-334٦8820 - نمابر 
334٦882٦ - 07٦ )محل دریافت فرم ، استقرار صندوق و بازگشایی پاکتها (

- بندرلنگه : بلوار انقلاب ، خیابان 17 شهریور ، جنب بانک تجارت، شماره 
تماس 4424041٦ - 07٦ محل دریافت فرم ، استقرار صندوق( 

- میناب : ساختمان قدیم دادگســتری ، شماره تماس 42228333-07٦ 
)محل دریافت فرم ، استقرار صندوق (

ملاحظه :  1- اخذ درخواســتهای پیشــنهادی به همراه فرم شــرکت در 
 مزایــده و اصل یک فقــره چک تضمینی در وجه ســتاد اجرایی فرمان 

حضرت امام )ره( به میزان 5% قیمت پایه ملک در ســاعات تعیین شده 
صورت می پذیرد .

  ۲- کلیه املاک عرضه شده با وضعیت موجود به فروش می رسند و بازدید از 
ملک توسط شرکت کننده الزامی است . 

3 - پیشنهادات فاقد ســپرده ، مخدوش ، مبهم و مشروط از درجه اعتبار 
می باشــد . محل بازگشایی پاکات : ساعت 11 صبح روز چهارشنبه مورخه 
 1403/09/14 در بندرعباس : بلوار جمهوری اســلامی ، نرســیده به سه 

راه جهانبار ، انتهای بلوار بازرگانی ، پلاک 20 خواهد بود . 

مهلت شرکت در مزایده از روز یکشنبه مورخ 1403/09/04 تا ساعت 10:45 صبح روز چهارشنبه مورخ 1403/09/14 می باشد .
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بندر لنگه بندر کنگ ، خیابان اسکله، پشت تالار گلبت، 
کوچه اسماعیلی قطعه یک 

بندر لنگه - فلکه 22 بهمن، محله بلوکی ، بلوار انقلاب، 
کوچه بهزائی قطعه دوم

 میناب، محله مغیری، بلوار آل محمد )ص( میدان امام رضا )ع( ،
کوچه روبروی درب فنی و حرفه ای قطعه یک
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میناب ، محله مغیری ، بلوار آل محمد )ص( کوچه روبروی 
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ملک به مساحت 17,53 متر مربع اصلاحی دارد 
و اصلاح سند بر عهده خریدار می باشد. 

نوبت های انتشار آگهی : نوبت اول : ) 1403/09/07(                         نوبت دوم : )1403/09/11(

گروه اقتصادی // یحیی پالیــزدار مدیرعامل صندوق 
سرمایه گذاری خطرپذیر فولادمبارکه در بازدید از غرفه 
شــرکت فولاد هرمزگان در بیست و یکمین نمایشگاه 
اصلی صندوق سرمایه گذاری  متافو گفت: هدف  ایران 
خطرپذیر فولاد مبارکه، ســرمایه گذاری در توســعه 
تکنولوژی اســت. به این صورت کــه در مراحل اولیه 
توسعه، ســرمایه گذاری  توســط این مجموعه انجام 
می شود تا نمونه های اولیه تکنولوژی به سطح مناسبی 
برسند و مفهوم اولیه آنها مورد تایید قرار گیرد و بعد از 
آن سرمایه گذارهایی که توانایی پیاده سازی تکنولوژی 
مورد نظر در مقیاس صنعتی را داشــته باشند را جذب 

خواهیم کرد.
   بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ به گفته وی، در این مســیر 
کارخانه ها و پلنت هایی بر اساس تکنولوژی های توسعه یافته 
احــداث خواهند شــد.وی افــزود: یکــی از حمایت های 
قابل توجهی که فولاد هرمزگان در این زمینه انجام داده، عقد 

قراردادهای مرتبط با فازهای مهندســی تکنولوژی  است و 
این در حالیســت که قراردادهایی از این نوع، برای طراحی 
و پیاده ســازی پلنت های صنعتی و کارخانه ها بسیار حیاتی 
هستند.پالیزدار افزود: زمانی که تکنولوژی در مقیاس پایلوت 
توسعه می یابد، نیاز است در یک مجموعه صنعتی و در مقیاس 
بزرگ تر عملیاتی شــود. همان طور که اشاره شد، این فرآیند 
به نوعی یک ســرمایه گذاری خطرپذیر محسوب می شود.
مدیرعامل صندوق ســرمایه گذاری خطرپذیر فولادمبارکه 
با بیان اینکه این پلنت ها، نمونه مشــابهی در ایران ندارند و 
خطرپذیر محسوب می شــوند، خاطرنشان کرد: البته بررسی 
لازم  جهت اینکه  تکنولوژی مورد نظر قبلا توسط مجموعه 
دیگری پیاده سازی شده یا خیر، نیز انجام شده است.وی افزود: 
خوشبختانه با حمایت های هیئت مدیره، مدیرعامل و معاونین 
فولاد هرمزگان، توانستیم با دو شرکت توسعه دهنده تکنولوژی 
قراردادهایی به امضا برســانیم. امید می رود طی شش ماه تا 
یک سال آینده، مهندسی این دو پلنت که مشابه آن ها در ایران 
وجود ندارد و طراحیشــان توسط شرکت های داخلی انجام 

می شود، به سرانجام برسد.
*  برنامه ریزی برای احداث پلنت ها

  پالیزدار با اشاره به برنامه ها برای احداث پلنت های در دست 
اقدام فولاد هرمزگان، تصریح کرد: بر اساس برنامه ریزی های 
صورت گرفته، امید می رود در یک طرح سه ساله، این پلنت ها 

احداث شــوند تا تمامی ذی نفعان این مجموعه نیز بتوانند از 
مزایای این پروژه بهره مند شــوند.به گفته وی، نکته مهم این 
اســت که این پروژه ها بر اساس بومی سازی طراحی و اجرا 
می شوند. البته بومی سازی به معنای این است که به جای تقلید 
از نمونه های خارجی یا ســاخت آن ها بر اســاس مدل های 
موجود خارجی، ما اینجا از پایه تکنولوژی را توسعه می دهیم 
و آن را خلق می کنیم. این کار بسیار پیچیده تر و پرریسک تر 

است، اما نتایج ارزشمندی به همراه دارد.
*  توســعه تکنولوژی در ایــران، فرصتی اقتصادی و 

استراتژیک
  وی عنــوان کرد: وقتی صحبت از بومی ســازی و توســعه 
تکنولوژی می کنیم، این فرآیند بر اساس ظرفیت های داخلی 
کشور انجام می شــود. این موضوع نه تنها از لحاظ اقتصادی 
به صرفه تر است، بلکه باعث می شود تمامی منابع و هزینه ها در 
داخل کشور بماند.مدیرعامل صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر 
فولادمبارکه ادامه داد: در این صورت به جای اینکه ســرمایه 
کشــور صرف اســتفاده از تکنولوژی خارجی شود، افراد و 
شرکت های ایرانی مسئولیت این فرآیند را به عهده می گیرند که 
در نهایت باعث ایجاد فرصت شغلی، رشد علمی و اقتصادی، و 
افتخار ملی خواهد شد.پالیزدار تصریح کرد: تمامی هزینه هایی 
که در این پروژه ها انجام می شود، به طور مستقیم در داخل کشور 
صرف می شود. این مسئله به ویژه برای شرکت هایی مانند فولاد 

هرمزگان، که یکی از پیشــروترین تولیدکنندگان فولاد کشور 
است، اهمیت دوچندانی دارد. این شرکت با موقعیت جغرافیایی 
خاص و تولید محصولات صادرات محــور، همواره نیازمند 

به روزرسانی و ارتقای تکنولوژی های خود است.
*  حمایت فولاد هرمزگان از نوآوری و فناوری های نوین

  وی بــا تمجیــد از مدیران فولاد هرمــزگان در حمایت از 
طرح های دانش بنیان، بیان کــرد: رویکرد مدیریتی مجموعه 
فولاد هرمزگان به گونه ای است که از هر فناوری و شرکتی که 
ایده های نوآورانه و قابل توسعه داشته باشد، حمایت می کند. این 
نگرش فرصت های فراوانی را برای توسعه دهندگان تکنولوژی 
در داخل کشور ایجاد کرده است. ما امیدواریم که این حمایت ها 
در آینده نیز ادامه یابد و بتوانیم نتایج و دستاوردهای بیشتری 
را در این حوزه شــاهد باشیم.مدیرعامل شرکت پشتیبانی و 
توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه در پایان گفت: توسعه 
تکنولوژی و نوآوری در داخل کشــور، نــه تنها یک هدف 
اســتراتژیک، بلکه یک نیاز حیاتی برای آینده صنعت ایران 
است. با سرمایه گذاری در این حوزه، نه تنها می توانیم وابستگی 
خود به فناوری های خارجی را کاهش دهیم، بلکه زمینه ساز 
رشد و پیشرفت پایدار کشور در عرصه های مختلف خواهیم 
شــد. مجموعه هایی مانند فولاد مبارکه و فولاد هرمزگان با 
پشتیبانی از این رویکرد، نقش مهمی در شکل گیری آینده ای 

روشن برای صنعت ایران ایفا می کنند.

مدیرعامل صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه :

سرمایه گذاری فولاد هرمزگان در طرح های دانش بنیان شجاعانه است

سود سهام عدالت سال ۱۴۰۳ چه شد؟ 

  گروه اقتصادی// قرار است در آذرماه سود سهام عدالت 
مربوط به عملکرد سال مالی ١۴۰٢ شرکت های سرمایه پذیر 
در ســال ١۴۰٣ به حساب سهامداران واریز شود. سود سهام 
عدالت مربوط به عملکرد ســال مالی ١۴۰١ شــرکت های 
ســرمایه پذیر در دو مرحله به حساب دارندگان سهام عدالت 
واریز شــد:به گزارش تجارت نیوز، مرحلــه اول: در اواخر 
آذرماه ١۴۰٢، سود مرحله اول به حساب حدود ۴٣ میلیون 
سهامدار واریز شــد.مرحله دوم: از ٢۴ اسفند ١۴۰٢، واریز 
مرحله دوم ســود سهام عدالت آغاز شد و طی ۴۸ ساعت به 

حساب سهامداران واریز گردید.
 مبالغ پرداختی در مرحله دوم بر اساس ارزش اولیه سبد سهام 

عدالت هر فرد متفاوت بود:
برای سبد ۴٩٢ هزار تومانی: ۴۴۶ هزار تومان
برای سبد ۵٣٢ هزار تومانی: ۴۸٢ هزار تومان

برای سبد یک میلیون تومانی: ٩۰۶ هزار تومان
با این حال، برخی شــرکت ها سود ســهام عدالت را به موقع 
پرداخت نکردند. به گفته رئیس ســازمان بورس، ۸ شرکت 
از مجموع شرکت های سرمایه پذیر سهام عدالت، سود مربوط 
به ســهامداران را پرداخت نکردند که اقدامات قانونی برای 
دریافت سود ســهامداران در حال انجام است. برای دریافت 
سود سهام عدالت، ضروری اســت که سهامداران در سامانه 
ســجام ثبت نام کرده و شماره شــبای حساب بانکی خود را 
ثبت کرده باشــند. در صورت عدم واریز سود، ممکن است 
مشکلاتی مانند اشــتباه در شماره شبا، راکد بودن حساب یا 
مســدود بودن آن وجود داشته باشد. در این صورت، توصیه 
می شود اطلاعات حساب بانکی خود را بررسی و در صورت 
نیاز به روزرسانی کنید.برای پیگیری وضعیت سود سهام عدالت 
و مشاهده جزئیات بیشتر، می توانید به سامانه سهام عدالت به 

نشانی sahamedalat.ir مراجعه کنید.
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سال بيست و سوم شماره 4598

اجتماعی

هوش مصنوعی از انرژی اتمی قدرتمندتر است

 گروه اجتماعی// وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
گفت: هوش مصنوعی از نظــر قدرت تخریب حتی از 
انرژی اتمی نیز قدرتمندتر اســت. ستار هاشمی وزیر 
ارتباطات و فنــاوری اطلاعات، در یازدهمین همایش 
ســالانه بانکداری نوین و نظام های پرداخت به بررسی 
ابعاد مختلف انقلاب صنعتی چهــارم از دیدگاه مجمع 
جهانــی اقتصاد پرداخت و تأکید کرد: یکی از مهم ترین 
جنبه هــای این تحــولات، تغییرات شــغلی و نیاز به 
مهارت های انسانی است. وی افزود: اگر به سمت هوش 
مصنوعی پیش رویم و از این ظرفیت بهره برداری کنیم، 
باید پذیرفت که بخشی از اشتغال از دست خواهد رفت. 
کارهای روزمره و تکراری در آینده نزدیک جایگاهی 
در زندگی بشــر نخواهند داشــت. وی توضیح داد: در 
حالی که انرژی اتمی قدرت تخریب بالایی دارد، هوش 
مصنوعی قادر است با استفاده نادرست، زیرساخت های 
حیاتی یک کشــور را از کار بینــدازد و به نظم و ثبات 
آن آســیب وارد کند.به گزارش  مهر،  هاشمی همچنین 
به تفاوت های مهــم بین انرژی اتمی و هوش مصنوعی 
اشــاره کرد و گفت: در حالی که نظارت بر انرژی اتمی 
از  نظارت بر هوش مصنوعی پیچیده تر اســت. هوش 
مصنوعی ماهیتی مبتنی بر فکرافزاری دارد و دسترسی 
 به آن بســیار آســان تر از دسترســی به انرژی اتمی 

است.

خبر

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده نوبت اول
شرکت تعاونی مسکن کارگران آب منطقه ای هرمزگان

جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مسکن کارگران آب منطقه ای هرمزگان راس ساعت 10:00 
روز دوشنبه مورخ 1403/09/19 در محل سالن کنفرانس شرکت آب منطقه ای به آدرس: بندرعباس، بلوار امام خمینی گلشهر، 

شرکت آب منطقه ای هرمزگان تشکیل می گردد.
لذا از کلیه اعضاء دعوت می شود با در دست داشتن کارت و یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانید و 

یا وکیل / نماینده خود را کتبا معرفی نمایید.
ضمنا به اطلاع می رساند که به موجب ماده 19 آئین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی؛ تعداد آراء وکالتی هر عضو و هر شخص غیر عضو 
تنها یک رای خواهد بود و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، می بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 1403/09/18 در محل 

دفتر شرکت تعاونی به آدرس بندرعباس بلوار امام خمینی گلشهر شرکت آب منطقه ای حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت، برگه 
ورود به مجمع را دریافت دارند.

دستور جلسه:
- قرائت گزارش هیئت مدیره و بازرس  در خصوص عملکرد و نظارت سال 1402

-طرح و تصویب بودجه پیشنهادی هیئت مدیره برای سال 1403
-طرح و تصویب صورت های مالی و یادداشت های توضیحی سال 1402

-تعیین تکلیف اعضا بدهکار که با توجه به اخطار های کتبی به تعهدات مالی خود عمل نکرده اند
-تصمیم گیری در خصوص اعلام امتیاز اعضا

هیئت مدیره مسکن کارگران آب منطقه ای هرمزگان
تاریخ انتشار آگهی:1403/09/07

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه نوبت اول مورخ1403/09/21
شرکت تعاونی مسکن خانه آفتاب قشم

 بدینوسیله به اطلاع میرساند جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه نوبت اول شرکت تعاونی مسکن خانه آفتاب قشم، رأس ساعت 18 روز چهارشنبه 
مورخ1403/09/21 در محل دفتر شــرکت واقع در شهرک آفتاب تشکیل می گردد. اعضائیکه که به هر دلیل نمی توانند در مجمع حضور یابند 
می توانند به شخص دیگری وکالت دهند. برای تایید وکالت باید عضو به همراه نماینده تام الاختیار خود حداکثر تا مورخ1403/09/20 به دفتر 
شرکت تعاونی واقع در شهرک آفتاب مراجعه نمایند. به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل جلسه مجامع عمومی تعداد آراء وکالتی هر عضو 
و هر غیر عضو تنها یک رای می باشد. ضمناً حضور وکیل در جلسه مجمع با وکالتنامه رسمی بلامانع می باشد. بدیهی است وکالتنامه های عادی 

بدون تایید شرکت فاقد اعتبار است.
دستور جلسه :1- گزارش فعالیت و عملکرد هیأت مدیره، سال مالی منتهی به1398/12/29 و 1399/12/29 و1400/12/29 و 1401/12/29

2- گزارش بازرسین قانونی برای سال مالی منتهی به 1398/12/29 و 1399/12/29 و1400/12/29  و1401/12/29
3- گزارش حسابرسی مستقل برای سال مالی منتهی به 1398/12/29  و 1399/12/29و 1400/12/29و1401/12/29

4- تصویب صورتهای مالی سال مالی منتهی به1398/12/29 و1399/12/29و1400/12/29 و1401/12/29

هیأت مدیره شرکت

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول مورخ1403/09/22
شرکت تعاونی مسکن خانه آفتاب قشم

بدینوســیله به اطلاع میرساند جلســه مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مسکن خانه آفتاب 
قشــم ،رأس ساعت 18 روز پنجشــنبه مورخ 1403/09/22 در محل سالن اجتماعات واقع در شهرک آفتاب 
تشــکیل می گردد. اعضائیکه که به هر دلیل نمی توانند در مجمع حضور یابند می توانند به شــخص دیگری 
وکالــت دهند. برای تایید وکالت باید عضو به همراه نماینده تام الاختیــار خود حداکثر تا مورخ1403/09/21 
به دفتر شــرکت تعاونی واقع در شــهرک آفتاب مراجعه نمایند. به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشــکیل 
جلســه مجامع عمومی تعــداد آراء وکالتی هر عضو و هر غیــر عضو تنها یک رای می باشــد. ضمناً حضور 
 وکیل در جلســه مجمع با وکالتنامه رســمی بلامانع می باشد. بدیهی اســت وکالتنامه های عادی بدون تایید شرکت فاقد اعتبار

 است.
دستور جلسه :

1. تصمیم گیری در خصوص انحلال شرکت تعاونی و یا تمدید مدت فعالیت مندرج در ماده 5 اساسنامه ) با توجه به اهمیت موضوع 
اخذ پایان کار، تفکیک و صدور اسناد تفکیکی فاز دوم(

هیأت مدیره شرکت

مفقودی نوبت دوم
مبایعه نامه مالکیت غرفه شماره f 137 b مجتمع اتلانتیس 
جزیره قشم بنام مرتضی ملکی شماره ملی: 6499780634 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

از  بعد  وبازرسی  ایســت  اختصاصی//ایجاد  گزارش 
دانشــگاه هرمزگان در جاده بندرعباس به میناب در 
واقع تصمیمی برای انســداد مسیر تردد قاچاقچیان 
سوخت بود که متاســفانه قاچاقچیان تلاش کردند 
از مســیرهای دیگر ازجمله حرکت در خلاف جهت 
تــردد قانونی خودروها، جاده هــای فرعی و خاکی 
و.... به مسیرشــان ادامه دهنــد  و فقط مخاطرات 
 ترددهای شان را برای خودشــان و سایر رانندگان

 افزایش دادند.
از آن طرف این ایســت وبازرســی باعث ایجاد ترافیک 
سنگین و نارضایتی، گلایه مندی و اعتراض شهروندان شد 
و معطلی در این مسیر بخصوص در روزهای پایانی هفته 
بســیار افزایش یافت و برخی خودروها با مشکل مواجه 
شدند و وقت و سوخت رانندگان و خودروهایشان در این 

ترافیک هدر رفت. 
امام جمعه بندرعباس در خطبه نمازجمعه هفته گذشته نیز 
به این موضوعات گریزی زد و از متولیان مربوطه خواست 

تا در این حوزه تدبیری بیندیشند. 
امام  جمعه بندرعباس درخطبه های نمازجمعه خطاب به 
مسئولان گفت: سوخت بر ها، شب ها بر خلاف جهت، در 
جاده های اصلی تردد می کنند، اگر برای حل این مشــکل 
نمی توانید کاری کنید ،گازوئیل قاچاق شودکه بهتر است، 

از اینکه جان مردم به خطر افتاد.
حجت الاسلام والمســلمین محمد عبادی زاده با تذکر به 
وضعیت جدید راه های شرق هرمزگان گفت: برای مبارزه 
با قاچاق ســوخت سخت گیری بیشتر و ایست و بازرسی 

افزایش دهند؛ اما باید تدبیری اندیشیده شود.
وی خطاب به مسئولان افزود: ورود خودروهای سوخت بر 
در جهت مخالف برای دورزدن ایســت و بازرسی نگرانی 
بــرای مردم ایجاد خواهد کرد و اســترس بر مردم ایجاد 
می شــود، باید صبر کرد تا جان مــردم از بین برود و اگر 
نمی توانید کاری کنید گازوئیل قاچاق می شود جان مردم 

از بین نمی رود.
وی همچنیــن با انتقاد از جولان ســوخت برها در جاده 
بندرعباس - میناب، گفت: »شــب گذشــته بنده شخصا 
٢۴ خودروی ســوخت بر را در جاده شمارش کردم که 
با ســرعت بالا حرکت می کردنــد و موجب ترس مردم 
 شده بودند.وی از نیروهای انتظامی خواهان تدبیر در این

 حوزه شد.
امــام جمعه بندرعبــاس به وضعیت قاچاق ســوخت و 
مشکلات ناشی از آن نیز اشاره کرد و گفت: ترافیکی که در 
مسیر جاده میناب در خصوص این موضوع ایجاد می شد، 

به مرور زمان با تدابیری که انجام شــده کاهش یافته، آن 
زمان قاچاقچیان از مسیر و لاین درست اقدام به تردد می 
کردند و کمتر خطرناک بود؛ اما اکنون مسئله تغییر کرده و 
قاچاقچیان سوخت از لاین مخالف تردد می کنند که بسیار 

خطرناک شده است.
وی تاکید کرد: این موضوع موجب خسارت جانی و مالی 
زیادی به مردم می شــود که نیازمند توجه ویژه مسئولان 
اســت، نیروی انتظامی تدبیری کند و نگذارند برای مردم 

حوادثی تلخ پیش بیاید.
امــام جمعــه بندرعباس با اشــاره به عبــور خطرناک 
خودروهای سوخت بر از لاین مخالف در مسیر بندرعباس 
به میناب، گفت: این مسئله سبب افزایش احتمال تصادف با 
خودروهای عبوری می شود که جلوگیری از آسیب جانی 

به مردم نیازمند تدبیرمسئولان و نیروی انتظامی است.
عبادی زاده با اشاره  به اینکه قاچاق سوخت معضلی رنج 
آور برای استان است، گفت: برای کنترل قاچاق در مسیر 
جاده بندرعباس به میناب یک ایست و بازرسی ایجاد شده 
و هدف آن مقابله با عبور خودروهای سوخت بر است، اما 
پس از این ایســت و بازرسی و ترافیک سنگین ناشی از 
آن، سوخت برها از لاین مخالف برای عبور و مرور استفاده 

می کنند که خطرناک است.
 وی تاکید کرد: قاچاق سوخت و نوع برخورد و مواجهه 
با قاچاق و قاچاقچیان نیازمند تدبیر بیشتر است و مسئله 
ایست و بازرسی و عبور خودروهای سوخت بر از مسیر 

مخالف و افزایش احتمال تصادف با خودروهای عبوری 
مسئله مهمی اســت که برای جلوگیری از آسیب جانی و 
مالی به مردم بایستی مسئولان و نیروی انتظامی تدبیر کنند 
و اجازه ندهند حوادث تلخ بــرای مردم عادی به وجود 

بیاید.
عیسی عباسی رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس نیز 
در صد و چهل و هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر 
بندرعباس اظهار کرد: مجموعه خدوم دســتگاه قضایی 
و جان برکفــان مدافعان امنیت در مقابلــه و برخورد با 
قاچاقچیان سوخت در هرمزگان شبانه روز تلاش می کنند 

که جای بسی تقدیر و تشکر دارد. 
وی با درخواست از مسئولان اســتانی به ویژه استاندار 
هرمزگان افزود: جاده شــرق هرمزگان کــه یکی از پر 
ترددهای بین شــهری در هرمزگان است که عده زیادی 
از مردم میناب ، رودان و بشــاگرد و جاسک و شهرها و 
روستاهای اطراف از آن عبور می کنند ،دستخوش ترافیک 

طاقت فرسا شده و مردم را دچار مشکلات کرده است. 
وی گفت: این ترافیک در ســه ســال پیــش نیز اتفاق 
افتاد که با جمع آوری ایســت و بازرســی پایان یافت، 
امــا بار دیگر بــدون ایجاد زیر ســاخت هــا این کار 
 تکرار شــد و مردم را دچار ســرگردانی و اتلاف وقت 

کرده است. 
عباســی یادآور شد: به همه مسئولان اعلام می کنم صف 
مردم از قاچاقچیان جدا است و این مردم نجیب که همیشه 

پای انقلاب و نظام ایســتاده اند، بــا کاری که نتیجه آن 
مشخص است، مردم را سلب آسایش نکنید. 

وی اضافه کرد: بیش از دو هفته اســت که مردم شــرق 
هرمــزگان از ورودی ســمت دانشــگاه هرمــزگان با 
ترافیک ســنگین روبرو هستند و ســاعت ها وقت آنها 
هدر می رود ،برای مقابله بــا قاچاقچیانی که برای خود 
 جــاده های خاکی درســت کــرده و در آن رفت و آمد

 دارند. 
رئیس شــورای اسلامی شهر بندرعباس با بیان اینکه این 
ترافیک سبب خطراتی برای مردم شده است، گفت: بعضی 
از مردم برای برون رفت ترافیک از جاده های خاکی کنار 
خیابان استفاده می کنند و حتی ممکن است جان خود را 

از دست دهند. 
عباسی عنوان کرد: مکرراً در خصوص صف های طولانی 
جایگاه های ســوخت شــهر بندرعباس تذکر دادیم، اما 
دوباره این صف ها ایجاد شده و باید دید دلیل ایجاد صف 
های طولانی چیست و این نگرانی مردم رامسئولین باید 

هر چه زودتر برطرف کنیم.
  از پنجشنبه ترافیک نداریم

رئیس کل دادگستری هرمزگان در خصوص گلایه هایی 
از ایجاد ایســت وبازرسی جاده بندرعباس میناب بعد از 
دانشگاه هرمزگان که منجر به ترافیک و....شده است واز 
آن طرف این ایســت بازرســی چقدر در کاهش قاچاق 
ســوخت اثرگذار بوده اســت ، گفت: این پنجشنبه نباید 

ترافیک داشته باشیم .
مجتبــی قهرمانی در گفتگو با خبرنــگار دریا با بیان این 
مطلب افزود: این طرح تازه  شــروع شده ونیاز به تعریض 
جاده و نصب نیوجرســی و  ... می باشــد و بــا فرماندار 
بندرعباس و مدیرکل راهداری اســتان هم صحبت کردم  
تا این موضوع محقق شود و از پنجشنبه این هفته ترافیک 

نداشته باشیم.
قهرمانی اظهارداشت: در بخش قاچاق سوخت همه کمک 
کنند برای مبارزه با قاچاق سوخت تا بتوانیم به نتایج لازم 

برسیم .
وی خاطرنشان کرد: ایست وبازرسی برای افزایش ایمنی و 
ارتقای وضعیت ترافیک جاده ها و برای حفظ جان شهروندان 
 است.قهرمانی تصریح کرد: درصورتیکه قاچاقچیان وارد 
جاده های فرعی شوند ،مقابله با قاچاقچیان در جاده های 
فرعی برای پلیس هم راحت تر اســت و تلفات و آسیب 

مردم عادی کاهش می یابد.
رییس کل دادگســتری هرمزگان افزود: هرکسی و از هر 
جایی و هرچه که می تواند برای مقابله با قاچاق سوخت 
بایســتی انجام دهد تا از  ضربه های ســخت اجتماعی، 

انرژی ،حیثیتی و...  قاچاق سوخت درامان بمانیم.

پاسخ مقام ارشد قضایی استان به گلایه ها واعتراض ها:پاسخ مقام ارشد قضایی استان به گلایه ها واعتراض ها:

فردا ترافیک نداریم

آگهی مزایده یک مرحله ای

ردیف

1

2

نوع دام

بره

کهره

مبلغ سپرده جهت شرکت 
در مزایده )ریال( 

74100000

21000000

قیمت پایه )ریال( 

38,000,000

35,000,000

واقع در 
شهرستان 
بندرعباس

بندرعباس

تعداد
)راس(

3۹

 12

وضعیت 
غیرمولدبالغ  مولد نابالغ 

اتحادیه تعاونی تولید روستایی استان هرمزگان درنظر دارد نسبت به فروش دام زنده از طریق مزایده عمومی 
کتبی به شرح جدول ذیل اقدام نماید.

متقاضیان می توانند حداکثر تا پایان وقت اداری روز ســه شــنبه 1403/09/13 با مراجعه به مدیریت تعاون 
روستایی استان هرمزگان واقع در بلوار امام خمینی خیابان طلوع روبروی مجتمع فرهنگی ورزشی شهدای جهاد 

کشاورزی، مدیریت تعاون روستایی استان هرمزگان واحد 2 جهت تکمیل فرم شرکت در مزایده اقدام نمایند.
متقاضیان جهت کسب اطلاع بیشتر با شماره تلفن 09175485299 )آقای مصطفی دانایی نسب( تماس حاصل 

نمایند.
شماره حساب جهت واریز مبلغ سپرده شرکت در مزایده 110291٦431بانک کشاورزی بنام اتحادیه تعاونی 

تولید روستایی استان هرمزگان

3۹

12

1359
علی زارعی/دریا/قسمت هفتم
daryaz           @gmail.com
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جام حذفی فوتبال باشگاه های کشور 
صعود پالایش نفت بندرعباس به مرحله یک هشتم

  گروه ورزشــی // تیم پالایش نفــت بندرعباس در 
مرحله یک شانزدهم درورزشگاه خلیج فارس در حضور 
هشــت هزار تماشــاگر بندری به مصاف یاران سلامت 
ایرانیان رفت. در نیمه نخست پالایش با دوندگی بازیکنان 

خود چند فرصت گلزنی به دست آورد که بی ثمر ماند.
 به گــزارش خبرنــگار دریا ؛ نیم نخســت بــا برتری 
پالایش نفت خاتمه یافت.در نیمه دوم باز هم تیم پالایش 
شــروع خوبی داشت تشــویق های هواداران تیم انگیزه 
بیشتری به بازیکنان تیم میزبان می داد وباعث می شد روی 
دروازه حریف فشار بیشتر وارد کنند.دراین نیمه بازیکنان 
تیم پالایش از فرصت های به دســت آمده نتواســتند به 
خوبی استفاده کنند.دوتیم در وقت قانونی نتوانستند گلی 
از دروازه ها عبور دهند و کار دوتیم به وقت اضافه کشیده 
شــد.تیم میزبان که انگیزه زیادی برای بردن داشــت در 
دقیقه ٢+٩۰توســط رضا فرجی به گل رسید. تیم میزبان 
با زدن این گل انگیزه اش بیشــتر شد و به بازی تهاجمی 
روی آورد. در دقیقه ١١۵شوت سنگین علی پورمحمد از 
پشــت محوطه جریمه برای بار دوم دروازه تیم مهمان را 
فروریخت تا این بازی با پیروزی ٢ بر صفر تیم پالایش 
 نفت بندرعباس به پایان برســد و به مرحله یک هشــتم

 صعود کند.
پالایش نفت بندرعباس ٢

یاران سلامت ایرانیان  صفر
گل رضا فرجی ) ٩٢( و علی پور محمد ) ١١۵ (

 داور : میثم صفاری به کمک امیر رضا آشــور ماهانی و 
سید مهران مصطفوی، داور چهارم ابوالفضل گرجی 

ناظر داوری: بهرام کیانی
نماینده فدراسیون: ولی الله خلیفه

تماشاگر: هشت هزار نفر
ترکیب تیم پالایش نفت بندرعباس: میلاد باقری، محمد 
اهل شــاخه، رضا آنتیک )٧۰( میلاد شــعبانلو، محمد 
چهارمحالی، محمد قــادری )۴٩( علی پور محمد، امید 
 فهمی )۵٧( امیر حســین فارســی، عرفان گل محمدی

 )٧۰ ( امیر حسین فرهادی، مسلم حق شناس، امید سام 
کن، رضاش فرجی، محمد علیزاده )۴٩( ابراهیم صالحی

ورزشی

خبـر

گروه ورزشــی //  تیم های فولاد خوزســتان و فولاد هرمزگان در ورزشگاه 
شهدای فولاد اهواز به مصاف هم رفتند که این دیدار با برتری ۶ بر پنج فولاد 

خوزستان به پایان رسید.
 بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ در این دیدار  پویا جمادی، مهرداد پورابوالقاســم، مظفر 
خسرو انجم، حمیدرضا سپاهی، مهدی غیاثی فرد، فواد نجاحی زاده، مهدی نجات، علی 
خبر، امیرحسین صالحی منش، مهرداد عالی پور و علیرضا برای فولاد هرمزگان به میدان 

رفتند.
 در دقیقــه ۴٣ محمدجــواد محمــدی اولین گل بازی را به ســود فولاد خوزســتان
 به ثمر رســاند. در ادامه و در دقیقه ٧٩ فــواد نجاحی از روی نقطه پنالتی برای فولاد 

هرمزگان گلزنی کرد.
این دیدار در طول ٩۰ دقیقه با تســاوی یک بر یک به پایان رسید و کار به وقت اضافه 
کشیده شد؛ سرخپوشان اهوازی در وقت های اضافه موقعیت های بیشماری روی دروازه 

حریف خلق کردند که یکی پس از دیگری به هدر رفت.
در نهایت کار به ضربات پنالتی کشیده شد و تیم فولاد خوزستان با درخشش دروازه بان 
خود با نتیجه پنج بر چهار به برتری رسید.قضاوت این دیدار برعهده حسین امیدی بود که 

سامان سحاب منش، کوروش صارمی و حجت قیانوری او را همراهی کردند.
بیش از ٢ هزار هوادار تیم فولاد خوزستان از نزدیک نظاره گر بازی بودند. همچنین چمن 
و نور ورزشگاه از شرایط بسیار مطلوبی برخوردار بود.فولاد خوزستان با این برد جواز 
حضور در مرحله یک هشتم رقابت ها را کسب کرد. تیم فولاد هرمزگان در لیگ دسته 

٢ فوتبال کشور حضور دارد.

اعلام اسامی داوران مسابقات بدنسازی ) تک لیفت ( اعلام اسامی داوران مسابقات بدنسازی ) تک لیفت ( 
قهرمانی باشگاههای هرمزگانقهرمانی باشگاههای هرمزگان

 گروه ورزشی // باشگاه بدنسازی 
نادر اسامی داوران قضاوت کننده 
در مسابقات )تک لیفت( قهرمانی 
را  هرمزگان  اســتان  باشگاههای 

اعلام کرد.
 به گزارش خبرنگار دریا ؛ مسابقات 
بدنســازی ) تــک لیفــت ( ، جام 
قهرمانی باشگاههای استان هرمزگان 
) یادواره پهلوان کریم محمودی ( در 
روز ۸ آذرماه ١۴۰٣ توسط سازمان 
فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
باشــگاه  با مشــارکت  بندرعباس 
بدنسازی  نادر و هیات  بدنســازی 
اســتان در کوهستان پارک پنجعلی 
برگزار خواهد شد. در همین راستا 
باشگاه بدنسازی و پاورلیفتینگ نادر 

اسامی داوران قضاوت کننده در این 
رقابت ها را  محمد مرادی ، مصطفی 
صالح نیا ، مهدی شــیبانی ، مهدی 

خیاطی ، محسن جهانبازی ، ایوب 
بژندی ، وحید دالوند ، رضا عباسی 

و محسن بیدخونی اعلام کرد.

جام حذفی فوتبال کشور؛

فولاد هرمزگان در ضربات پنالتی مغلوب هم نام خود شدفولاد هرمزگان در ضربات پنالتی مغلوب هم نام خود شد

رئیس هیئت کوهنوردی وصعود های ورزشی هرمزگان :

یک کوهنورد باید حامی و حافظ طبیعت باشدیک کوهنورد باید حامی و حافظ طبیعت باشد

مصاحبه اختصاصــی // چهره جوانمرد و 
ماندگار ورزش هرمــزگان ورئیس هیئت 
استان  ورزشــی   کوهنوردی وصعود های 
مــی گوید:کوهنوردی فقــط یک ورزش 
نیســت،  یک تجربۀ فوق العاده است که 
فواید ســلامتی متعددی برای بدن و ذهن 
آمادگی جسمانی  افزایش  از  دارد.  شــما 
گرفته تا رشد اجتماعی، کوهنوردی فواید 
بســیاری دارد که آن را بــه یک فعالیت 
ایده آل تبدیل می کند.یکی از دلایل اصلی 
مزایای  کوهنــوردی،  ورزش  دادن  انجام 
برای سلامت جسمی و روانی  بی شمار آن 
است.پای صحبت رئیس هیئت کوهنوردی 
نشستیم که چندین دوره است ریاست این 

هیئت را برعهده دارد.
کوهنــوردی  هیئــت  عملکــرد  دریــا: 
وصعودهای ورزشــی استان را برایمان 

بگویید؟
درمورد عملکرد هیئت باید به عرض برسانم

 ورزش کوهنوردی بســیار تخصصــی و علمی 
می باشد و شاخه های مختلفی دارد که تعدادی از 

کارگروهها را نام می برم .
کارگروه کوهپیمایی : کوهنوردی، غار نوردی، 
کویر نوردی، سنگ نوردی سالنی، سنگ نوردی 
طبیعت، یخ نوردی، اسکی کوهستان، دره نوردی، 

اسکای رانینگ یا دو کوهستان.
 کارگروه همگانی: دوره های نقشــه خوانی ،
جی پی اس،هوا شناسی،قطب نما،محیط زیست،

کارگروه امداد نجات:پزشــکی کوهســتان، 
مهتاب نوردی، ساحل نوردی

پس با دارا بودن چنین کارگروههایی می طلبد که 
در آموزش نیز بایــد علمی عمل کرد.در ابتدا که 
هیئت را تحویل گرفتیم ابتدا با مساعدت اداره کل 
ورزش و جوانان به تعمیرات اساسی وبازسازی و 
نصب لوازم ودیواره های لازم پرداختیم وپس از 
آماده نمودن نســبی سالن  شروع به کار آموزش 
در کمیتــه های مختلف نمودیــم و کلاس های 
متعــددی را بصورت تئــوری و عملی با حضور 
اســاتید مجرب برگزار نمودیم که جــا دارد از 
مسئولین آموزش هیئت،  منصورزاده و فهیمی که  
در امر آموزش مرکز استان و شهرستانها زحمات 

زیادی کشیدند تشکر قدردانی نمایم. دراین مدت 
موفق شدیم تعدای مدرس و مربی بومی آموزش 
دهیم که موفق به اخذ مدرک شــدند و در حال 
حاضر با هیئت همکاری می کننــد. باید اذهان 
کنم کــه آموزش حــرف اول در کوهنوردی می 
زند.گروهی تصور می کنند کوهنوردی ورزشــی 
اســت که با کفش و کوله به سوی کوه روانه می 
شوند؛اما این گونه نیست یک کوهنورد باید حامی 
وحافظ طبیعت باشد .اگر تعدادی کوهنورد را در 
حال پیمایش مشاهده کنید می بینیدهمگی در یک 
مســیر پاکوب ۵۰الی ۶۰سانتی حرکت می کنند 
و هرگز بوته و گیاهــی را لگد کوب نمی کنند . 
با تمام وجود از اکوسیســتم را محافظت می کنند 
بطور مثال هر مشــت خاک در طبیعت زیستگاه 
هزاران موجود زنده است پس در آن محیط آتش 

افروزی نمی کنند.
 دریا: از نظر زیر ساخت در چه وضعیتی 

هستید؟ 
بعد از اینکه از نظر آموزشــی به حد متوســطی 
رســیدیم احساس کردیم نســبت به زیر ساخت 
کمبود شــدید داریم، و دیواره ســرعت نداریم و 
ورزشکاران و قهرمانان ما به استانهای دیگر برای 
تمرین می رفتند . دیواره ســرعت استاندارد  با 
محوطه و جایگاه تماشاچیان را در مجموعه هفت 
تیر احداث کردیم . بعــد از آن دفتر کار هیئت و 
سالن برگزاری آموزش را مجهز به سیستم ویدئو 
کنفرانس کردیم  و دیگر امکانات را احداث و در 

اختیار واحد آموزش قرار دادیم .
دریا: در مورد ســاخت خوابگاه برایمان 

بگویید؟
خوابگاه ورزشکاران با ظرفیت ٣۰ تخت خواب 
و ٢ باب سوئیت برای استفاده مدرسین احداث ، 
تجهیز  وآماده بهره برداری نمودیم.همچنین یک 
باب کافی شاپ برای مجموعه ساخته و هم اکنون 

در حال سرویس دهی به مجموعه می باشد.
دریا: وضعیت  به روزرســانی ابزارها 

چگونه است ؟
 صعودهای ورزشی سالنی  دائما در حال اورهال 
می باشد . تاریخ مصرف طنابهای صعود، ابزارهای 
روی دیــواره ها و دیگر لوازمات مربوطه باید به 
روز رسانی شود که هم اینک سالن سنگ نوردی 
هفت تیر نیاز به اورهال کامل دارد.خوشــبختانه 
اخیرا طی بازدیدی کــه خادمی مدیرکل ورزش 
وجوانان اســتان از سالن داشــتند  قول مساعد 
مبنی بــر تخصیص اعتبار برای تعویض ابزارها و 
 خرید چند تخته تشک  ودیگراولویت ها را صادر 

نمود.
دریا : در مــورد وضعیت مربیان هئیت 

برایمان بیشتر بگویید ؟
 در بخش مربیان آقــا و خانم نیاز به بازآموزی 
داشتیم که اخیرا اســتاد زارعی رئیس فدراسیون 
که برای انتخابات در اســتان حضور داشتند قول 
مساعد برای اعزام اساتید را به مرکز استان دادند.

دریــا :  توصیــه شــما بــه علاقمندان 
کوهنوردی چیست ؟

تمامی کوهنوردان برای پیمایش و صعود نیازمند 
به گذراندن دوره های سه روزه  تئوری و عملی 
دارند تا مدرک کوهپیمایی به شرکت کنندگان ارائه 

گردد.عزیزانی که علاقه مند به کوه و طبیعت باشند 
مــی توانند با برنامه به کوه بروند و لذت ببرند اما 
یادمان باشد بعضی مواقع جایی برای جبران اشتباه 
نیســت.علاقه مندان برای هر برنامه کوهنوردی 
سبک یا سنگین شرایط آب و هوایی را از طریق 

مراجع ذیصلاح استعلام کنند. 
دریا :حرف پایانی 

ورزش کوهنوردی انسانهای بزرگی را در بر دارد 
 و بانوان و آقایان بســیار مثبت اندیش هســتند.

کوه نوردان هرمزگانی روح بلند ، عزمی اســتوار 
وقلبی بزرگ و رئوف دارنــد. امداد گران ما در 
قالب یــار و همراه عزیزان هلال احمر همیشــه 
بیــش از حد تصور ورود می کنند و از جان مایه 
می گذارند.در اینجا ازهمــکاری مجموعه اداره 
کل ورزش و جوانــان، مجموعه اداره کل محیط  
 زیســت و خانواده  بزرگ هلال احمر که در کلیه  
برنامه ها و همایش هایی که  ما درخواســت می 
کنیــم حضوری فعال  دارند و در حوادث بیش از 
حد انتظار به کمک می آیند تشکر و قدردانی می 
 کنم و  ســپاس از مجموعه هیئت و کارگروهها و 
کمیته های هیئت که بی مزد و منت برای اعتلای 

نام کوهنوردی تلاش می کنند.

گروه ورزشــی // نشست تخصصی جوانان استان با 
حضور احمد مرادی نماینده مردم درمجلس شورای 
اســلامی مظفر مهری خادمی نسب مدیرکل ورزش 
وجوانان هرمزگان ،مجتبی عامری معاون امور جوانان 
،در سالن آموزش مجموعه 7تیر بندرعباس  برگزار 

شد. 
 بــه گزارش خبرنــگار دریا  ، مظفرمهری خادمی نســب 
مدیر کل ورزش وجوانان هرمزگان ضمن عرض تشــکر از 
حضور نماینده مردم در مجلس شــورای اسلامی وجوانان 
اظهار داشت : خوشحالیم که میزبان جوانان با انگیزه ونخبه 
این استان هستیم واعتقادم این است که جوانان نخبه نیروی 
های محرکه  وبازوهای توانمند این کشــور واستان هستند.
امروز در صحنه علم ودانش ، ورزش ، همین جوانان هستند 
که می توانند این کشــتی انقلاب را به مقصد نهایی برسانند.                                                                                      
نماینده مردم درمجلس شورای اسلامی ضمن تشکر از مدیر 
کل ورزش وجوانان استان اظهار داشت :خرسندم که درجمع 
جوانان ودغدغه مند این استان هستم واز این بابت خوشحالم که 
دغدغه جوانانی هم مانند خودتان دارید وبه نوعی مطالبه گری 
را درحس ووجود خودتان رشد وپرورش دادید ومطالبه گری 
چیزی به حق است دوست دارم به عنوان یک نماینده ای که 
 بارای شما واعتماد شما در این جایگاه قرار گرفتم در حد توان  
پاسخگو باشم .احمد مرادی بیان کرد : شعارم از همان وقتی 
که وارد عرصه انتخابات شدم مطالبه گری بود وهمیشه سعی 
کردم که برای اســتانم یک مطالبه گر خوبی باشم واین حق 
را در یک چهار چوب قانونی ،منطقی ونه ازروی احســاس 

چیــزی را مطرح کنم ودر امر مطالبه گری باید اســتمراردر 
آن مطالبات داشــته باشــیدبنده درحد واندازه واختیارات 
در تمامی ابعاد مطالبه گری داشــتم چه در ســطح استان، 
ملی،منطقه ای موضوعات را دنبال کردم وبه نتیجه هم رسید.                                                                                                  
وی افزود :توصیه من به شــما جوانان اســتمرار در مطالبه 
گری قانونی ومنطقی لازم است ومطالبه گری خودتان را تا 
رســاندن به نتیجه رها نکنید.وی بیان کرد : جلسه ای خوب 
ومنســجم بود سوالات  ، مطالب هم سنجیده مطرح شد.وی 
تصریح کرد : مجلس ســاختارش نظم اســت ونمایندگان 
بایــد با آیین نامــه داخلی مجلس خودشــان تنظیم کنند.                                                                                                
احمد مرادی اضافه کــرد :معرفی دونفر از جوانان که بتوانند 
به صورت مســتیقیم با نماینده مجلس ارتباط داشــته باشد 

موافق هســتم یک نفر آقا ویک نفر خانم باشــند ومشروط 
به اینکه از پیگیری ومطالبه گری خســته نشوند وپای کار 
باشــند.احمد مرادی از نقش وتعهدش نسبت به مردم استان 
هرمــزگان بیان کرد وگفت : رونمای ازاتوبوس های شــهر 
بندرعباس ، تحقیق وتفحص از منطقه آزاد قشــم ، پیگیری  
واگــذار ی آلومنیوم المهدی که ۵ هــزار میلیارد تومان پول 
 جوانان این اســتان برگشت خورد ، بیمارستان کودکان که از 
مســئولیت های اجتماعی بنــگاه های اقتصــادی با مبلغ 
۸۰۰میلیارد تومان ساخته شد جلســه بیمارستان اعصاب 
وروان که یکی از کمبودهای استان بود در جلسه با استاندار 
پیگیر این موضوع شــدیم. احمد مرادی در ادامه به پرسش 
های جوانان پاســخ داد. مجتبی عامری معاون امور جوانان 
اداره کل گفت : دراین جلسه که با حضور منتخبی از جوانان 
دانشــجو ،فعالین اجتماعی ،داوطلبان امداد ونجات وفعالین 
مدنــی با بیش از ٩۰ نفر برگزار که تعــداد ١٩ نفر به عنوان 
نماینده در طول مدت ٢ ساعت تعداد ٩۸ سوال و١٧ راهکار 

بیان نمودند .

با حضور احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان درمجلس؛

نشست تخصصی جوانان استان برگزار شد

 گروه ورزشــی // همزمان با هفته بســیج مسابقات فوتسال 
دانش آموزی مقطع متوســطه اول با حضور شــجاعی معاون 
آموزش و نوآوری مدیریت آموزش و پرورش، حبشی کارشناس 
تربیت بدنی و ســلامت،کاملی مســئول تربیت بدنی سپاه و 
دبیران تربیت بدنی مدارس متوســطه اول شهرســتان که به 
همت معاونت پرورشــی و تربیت بدنی آمــوزش و پرورش  و 
سپاه شهرســتان جهت انتخابی تیم شهرستان برای حضور در 
 مســابقات استانی این رشــته برگزار گردید، به ایستگاه آخر

 رسید.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ در این دوره ازمسابقات تیم های آموزشگاهای 
شهدای دانش آموز ،شهدای غواص ،شهید باهنر ،شهید رجایی ،قائم آل 
محمد،شهید فخری زاده و شهید آوینی حضور داشته و در ادامه تیم های 
آموزشگاه شهدای دانش آموز و شهدای غواص به فینال راه پیدا کردند 
و درپایان تیم آموزشگاه شهدای دانش آموز در ضربات پنالتی با غلبه 
بر تیم آموزشگاه شهدای غواص به قهرمانی این دوره از مسابقات دست 

یافت. 
درپایان مســابقات بعدازاهدای لوح و جام قهرمانــی به تیم های اول 
 و دوم این مســابقات ،از  مرتضــی عباســی،جعفر نورالدینی تقدیر 

به عمل آمد.

 مسابقات فوتسال دانش آموزی بشاگرد
 به ایستگاه آخررسید

حسين نارنجی  نسب
hossein.naranjinasab@gmail.com
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فروردین :
هرگز برای جلب توجه دیگران اعتقادات خود را 
زیر پای نگذارید؛ زیرا این کار باعث ازبین رفتن 
احترام شما می شــود.اگر نتوانید اعتمادبه نفس خود را افزایش 
دهید؛ ممکن است در آینده شغلتان ضرر بزرگی به شما برسد.
شما نزد دیگران دارای اعتبار هستید و می توانید از این بعد استفاده 
مثبت کنید تا بتوانید موقعیت بهتر شغلی برای خودتان ایجاد کنید.

  اردیبهشت :
برای سرمایه گذاری های مالی خود بیشتر تحقیق 
کنید و با افراد باتجربه تر مشورت کنید تا بتوانید 
ســود بیشتری دریافت نمایید.شــاید در رابطه 
احساسی خود با همســرتان دچار مشکل شده اید؛ بهتر است 
پیش یک مشــاور بروید تا بتوانید با کمک گرفتن از او از پس 

چالش هایتان بر بیایید.
  خرداد :

در محل کارتان فاصله خــود را با همکارانتان 
حفظ کنید و به آنان اجــازه دخالت در زندگی 
شخصی تان ندهید.قدردانی را در خودتان افزایش 
دهید و سعی کنید که سپاسگزار خداوند و افرادی که به شما کمک 
کرده اند باشید.برای آنکه بتوانید شادابی گذشته را به دست بیاورید؛ 

به یک سفر کوتاه بروید تا انرژی سابق را به دست آورید.
  تیر :

اگر زمان طولانی است که می خواهید یک فعالیت 
تازه شــروع کنید؛ هر چه زودتر دست به اقدام 
بزنید و از امروزوفردا کردن دست بردارید.نسبت 
به آینده خود کمی خوش بینانه تر رفتار کنید و مطمئن باشید که 
آینده درخشانی در انتظار شما است.برای اینکه به اهدافتان برسید 
از هیچ تلاشی دریغ نکنید؛ اما از انجام دادن کارهای غیرقانونی 
دوری کنید؛ زیرا که می تواند ثمره بدی برای شما به همراه داشته 

باشد.
  مرداد :

امروز بهترین زمان برای ساخت یک رابطه خوب 
و عاشقانه بین شما و همسرتان است. برای خود 
و فرد مقابلتان بیشتر وقت بگذارید و سعی کنید 
کارهای موردعلاقه تان را به کمک یکدیگر انجام دهید و بیشتر 
به هم توجه کنید.اگر می خواهید استقلال خود را به دست آورید؛ 

یک شغل برای خودتان دست وپا کنید.
 شهریور :

اگر در سلامتی خود دچار شک شده اید بهتر است 
پیش یک پزشک متخصص بروید تا از سلامت 
خود مطمئن شوید.امروز در زندگی عاشقانه شما 
با همسرتان چالش هایی به وجود می آید که می توانید با گفت وگو 
از پس آن بر بیایید.وابســتگی خود را به پول کم کنید و سعی 
کنید که بیشــتر تلاش و تمرکز خود را برای ارتقای شخصیتتان 

به کار بگیرید.
 مهر :

ممکن است امروز احساس کنید که فاصله شما با 
اطرافیانتان بسیار زیاد شده؛ بنابراین اطراف خود 
را با افرادی پر کنید که واقعاً به آنها علاقه دارید.

اجازه ندهید که دیگران از احساسات شما سوءاستفاده کنند و آن 
را به بازی بگیرند، زیرا باارزش ترین چیز در زندگی هر فردی، 

احساسات او است.
 آبان :

اجازه دخالت در زندگی خود را ندهید و نگذارید 
که آنها کسانی باشند که چهارچوب زندگی شما 
را تعیین می کند.امروز بــا افراد مهمی ملاقات 
می کنید و گفتگوهای مناســب و خوبی با آنها خواهید داشت.
بیشــتر مراقب احساسات و عواطف خود باشید و اجازه ندهید 
هیچ کس از آنها ســو استفاده کند.ذهن شما مدت هاست بر سر 
موضوعی درگیر شده بهتر است قبل از هر کاری برای سؤالات 

خود پاسخی پیدا کنید.
 آذر :

امروز با فردی آشنا می شوید که باعث می شود 
مسیر مشخصی در زندگی داشته باشید.مصرف 
قند را تا حد ممکن کاهــش دهید تا وضعیت 
جســمانی شما بهبود پیدا کند و آن را با سبزی ها، پروتئین ها و 
حبوبات جایگزین کنید تا به یک رژیم غذایی متعادل برســید.
برای جلب توجه دیگران دست به هر کاری نزنید زیرا شما فردی 

ارزشمند هستید و این کارها در شأن شما نیست.
 دی :

قبل از بستن هر قراردادی فکر کرده و دقت کنید 
و ببینید که با چه افرادی وارد معامله شــده اید و 
پس از آن اســت که می توانید تصمیم درســت 
داشته باشید.بسیار قدرتمند و بااستعداد هستید؛ بنابراین امروز 
سعی کنید زمان بیشتری را بر روی کار خود تمرکز کنید و حتماً با 

برنامه ریزی پیش بروید تا نتایج شگفت انگیز ببینید.
   بهمن :

سعی کنید همیشه به دلایل هر اتفاقی در زندگی 
هر چقدر هم کوچک توجه کنید و بدانید همیشه 
 ســرنخ های مثبت را پیــدا می کنید.حرف زدن 
پشت سر دیگران را کنار بگذارید و دست از دروغ گفتن بردارید 
در این صورت می توانید ارتباطات خود را کاملًا شفاف و واضح 
کنید.سعی کنید روی قول هایی که می دهید؛ بمانید و حرف و عمل 

خود را یکی کنید.
  اسفند : 

امروز زمان آن رســیده اســت که با حضور در 
جمع های تازه دوســتان جدیدی را برای خود 
اتخــاذ کنید.این را بدانید که نمی توان همیشــه 
آینده را پیش بینی کرد و همه چیز آن طور که فکر می کنید پیش 
نمی رود.از آینده زندگی خود نترســید و مطمئن باشید بهترین 
اتفاق ها در انتظار شماست.تلاش خود را به حداکثر برسانید و 
نگذارید که حرف ها و گله های دیگران باعث شود تا ناامید شوید 

یا از ادامه دادن دست بکشید.

جنوب کشور

طالع بینی

علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها // 
استانداریزد دردیداربااعضای اتاق بین المللی 
جوانان یزد  با  امیدواری نســبت به رشد و 
پیشرفت هرچه بیشــتر کارآفرینان جوان 

استان در حوزه صنعت، تولید و اقتصاد اظهار 
کرد: به شدت معتقد به اعتماد و بهره گیری از 
ظرفیت های نیروی تفکر جوانان هستیم. اتاق 
بین المللی جوانان می تواند با فراهم آوردن 
بستر مناسب برای فعالیت جوانان کارآفرین 
اســتان، با احصای چالش ها و دغدغه های 
این عرصه یاریگر نمایندگان دولت در استان 
 جهت پیشــبرد اهداف فعالیــن این بخش 

باشد.
 بــه گــزارش خبرنــگار دریــا ؛ محمدرضا 
بابایــی  در ادامه تصریح کرد: بــه رغم اوضاع 
نابســامان وضعیت تولید و اقتصاد کشور، درک 
بالا و عزم راســخ رئیس جمهور بــرای ایجاد 
 گشــایش های اقتصادی، امیدواری ها را افزایش

 داده اســت. جوانان این اتاق، چالش های جدی 
را مطرح تا در دیدار با مقامات عالی کشور و کلیه 

وزارت خانه ها و دستگاه های ذی ربط، نسبت به 
پیگیری آن، اقدام عاجل و موثر صورت پذیرد.

 وی برگــزاری دیدارهــای خصوصی با فعالان 
بخــش تولید و صنعت جهت رفع مشــکلات و 
مسائل آنها را از مهمترین برنامه های استان دانست 
و خاطرنشــان کرد: پیگیری و انعکاس مســائل 
ملــی و تصمیم گیری در خصوص مشــکلات 
 اســتانی به ویژه در حوزه جوانان با جدیت دنبال 

خواهد شد.
گفتنی است در این نشست اعضای هیئت مدیره 
اتاق بیــن المللی جوانان کارآفرین اســتان یزد 
نیز ضمن اعلام رســمی آغاز فعالیت این انجمن 
و شــرح خدمات و حوزه فعالیــت آن، به طرح 
چالش ها، دغدغه ها و مســائل مربوط به بخش 
 صنعت، معدن، تجارت، کشــاورزی و بازرگانی

 پرداختند.

استاندار یزد: 

معتقد به اعتماد و بهره گیری از ظرفیت های جوانان هستممعتقد به اعتماد و بهره گیری از ظرفیت های جوانان هستم

حســن ســیلاوی ســرویس اســتان ها // معاون هماهنگــی امور 
اقتصادی اســتانداری خوزســتان گفت: گزارشــی از ابتلا به بیماری 
آنفلوآنــزای فوق حــاد پرنــدگان در این اســتان و اســتان های 
 همجــوار اعلام نشــده و شــرایط تولیــد و توزیع مرغ در اســتان 

عادی است. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛  محمد راضی جلالی در نشست ستاد پیگیری 
و مقابلــه با آنفلو آنزای فوق حاد پرنــدگان در محل معاونت اقتصادی 
استانداری خوزســتان بیان کرد: آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان بیماری 
مشترک انسان و طیور یکی از تهدیدها در عرصه های مختلف بهداشت و 
سلامت است و باید زمینه های آمادگی برای پیشگیری از هرگونه شیوع 

احتمالی فراهم کرد.
وی در ادامه با اشاره به عدم مشاهده هرگونه شیوع این بیماری در استان 
خوزستان و اســتان های همجوار افزود: اقدامات پیشگیرانه مانند کنترل 
ورود طیور و نهاده های دامی، نظارت بر هرگونه جابجایی طیور و تشدید 
نظارت ها برای جلوگیری از شکار پرندگان مهاجر به ویژه در تالاب های 

استان اتخاذ شود.
راضــی جلالــی ادامــه داد: در همین راســتا تشــکیل قرارگاه های 
شهرســتانی بــا محوریــت فرمانداری هــا و دهیاری هــا و با حضور 

مدیــران شهرســتانی بــرای انجــام هرگونــه اقــدام پیشــگیرانه و 
 نظارتــی در خصــوص بیمــاری آنفلوآنــزای فــوق حــاد پرندگان

 ضروری است.
بیماری آنفولانزای طیور یکی از بیماری های واگیردار تنفســی ویروسی 
طیور اســت که دارای قدرت انتشار سریع است، این ویروس خیلی سریع 
خاصیت پادگنی خود را تغییر می دهد و موجب می شود تا جوجه یا گله ای 
که به تازگی از بیماری آنفلوآنــزا بهبود یافته به نوع جدیدی از ویروس 

مبتلا شود.

 ســید ابوالحســن جعفری ســرویس 
: در  بوشــهر گفت  //استاندار  استان ها 
نشست با وزیر بهداشت ،درمان و آموزش 
های  نیازمنــدی  و  مطالبات  پزشــکی 
زیرســاختی این وزارتخانه در این استان 
مطرح شد که دکتر ظفرقندی بر سرعت 

بخشی به اجرای طرح ها تاکید کرد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛  ارســلان زارع در 
نشست با وزیر بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکی افزود: موضوع بهداشت و سلامت مردم 
از اولویت های مهم اســتان است و در راستای 
بهبود شــاخص های درمانی از تمام ظرفیت 

موجود بهره می بریم.
وی با اشــاره به کمبودهای زیرســاخت های 
درمانی اســتان بوشــهر تصریح کرد: تلاش 
بــرای افزایش تخت هــای بیمارســتانی و 
رســیدن به شــاخص میانگین کشــوری از 
 دغدغه های ما اســت که در این مسیر اهتمام 

می ورزیم.
زارع یادآورشــد: تکمیل بیمارســتان ٢۴۰ 
تخت خوابی جایگزین ١٧ شهریور برازجان و 
١۸۰ تخت خوابی جایگزین فاطمه زهرا )س( 
بوشهر و بیمارستان ۵۶ تخت خوابی اعصاب و 
روان از اولویت های حوزه درمان استان است.

اســتاندار بوشــهر ادامه داد: رســیدگی به 
مشــکلات معیشــتی کادر ایثارگــر درمان 
 برای دولت مهم اســت و مــا نیز توجه جدی 

خواهیم داشت.
وی بــه اهمیت اقدامات بهداشــتی به منظور 

ارتقای شاخص سلامت مردم نیز تاکید کرد.
زارع افزود: وزیر بهداشت و درمان از پیگیری 

جدی مسائل مطرح شده خبر داد .
اســتاندار بوشهر گفت: دکتر ظفرقندی تکمیل 
پروژه های نیمه تمام درمانی اســتان و بهبود 
وضعیت معیشــتی کادر درمان را در اولویت 

ذکر کرد.

معاون اقتصادی استانداری خوزستان:

ابتلای آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان
 در خوزستان مشاهده نشده است

استاندار بوشهر:

وزیر بهداشت بر سرعت بخشی طرح های وزیر بهداشت بر سرعت بخشی طرح های 
درمانی بوشهر تاکید کرددرمانی بوشهر تاکید کرد

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
 04:52:58 اذان صبح
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 طلوع آفتاب
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غروب آفتاب
 اذان مغرب
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06:00:46
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب
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آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده ١۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر آراء هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی رودان تصرفات مالکانه وبلامعارض متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات 
متقاضیان واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله15 روز آگهی 
می شــود در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد واملاک 
محل تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایندو گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد در هر حال 

صدورسند مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد شد.
1-رســتم سلیمانی پوری      فرزند   امراله   به شــماره ملی 3391897732صادره ازبندرعباس در  
ششدانگ یک  قطعه باغ مرکبات به مساحت 9270/75مترمربع مالکیت متصالحین رودان  قسمتي از 

از باقیمانده یک-اصلی  واقع در روستای آبگرمان رودان  هر مزگان حقوق ارتفاقی ندارد   
2-کیدی صالحی   فرزند  علی به شــماره ملی 4699205410صادره ازرودان در ششــدانگ یک 
قطعه زمین زراعی   به مساحت 6347/52مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از پلاک باقیمانده 

4-اصلی واقع در بیکاه  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد  
3-جلیل آوازه   فرزند  قنبر به شماره ملی 4699827233صادره ازرودان در ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت 898/83مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از پلاک باقیمانده 4-اصلی واقع در بیکاه   

رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد  .
4-مرتضی سالاری   فرزند  حسین  به شماره ملی 4699786995صادره ازرودان در ششدانگ یک 
قطعه باغ مرکبات ونخیلات  به مســاحت 5301/71مترمربع قسمتی از پلاک باقیمانده 25فرعی از 
6-اصلی واقع در اسلام اباد  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد  . که پلاک 25فرعی از 6-اصلی 
بنام حسین قاسمی سعادتی  ثبت وسند مالکیت صادر وتسلیم گردیده ومتقاضی مورد تقاضا را از 

مالک رسمی خریداری نموده است 
5-مرتضی سالاری   فرزند  حسین  به شماره ملی 4699786995صادره ازرودان در ششدانگ یک 
قطعه باغ مرکبات ونخیلات  به مساحت 33340/77مترمربع قسمتی از پلاک باقیمانده 25فرعی از 
6-اصلی واقع در اسلام اباد  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد  . که پلاک 25فرعی از 6-اصلی 
بنام حسین قاسمی سعادتی  ثبت وسند مالکیت صادر وتسلیم گردیده ومتقاضی مورد تقاضا را از 

مالک رسمی خریداری نموده است
6-محمد ماهری دهبارز  فرزند  عبداله  به شــماره ملی 4699076221صادره ازرودان در ششدانگ 
یک قطعه باغ  به مساحت 16412/37مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از پلاک باقیمانده  7 
-اصلی واقع در رگو رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی دارد  مقدار 305متر مربع از مساحت ملک در 
حریم مسیل واقع شده که لازم است مقدار پیشگفته بعنوان حقوق ارتفاقی وزارت نیرو منظور شود 

7-ســید جلال الدین علوی   فرزند  سید عبداله  به شــماره ملی 4699182615صادره ازرودان در 
ششدانگ یک قطعه زمین زراعی  به مساحت 4519/03مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از 
پلاک 63فرعی  8 -اصلی واقع در محله  گلســتان رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد که پلاک 

63فرعی از 8-اصلی  بنام غلامرضا قاسمی معرفی گردیده است .
8- حسن جاودان  فرزند عبدالحسین به شماره ملی 4699781101صادره ازرودان در ششدانگ یک 
قطعه باغ  به مساحت 4999/83 مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از پلاک 1336فرعی از  8 

-اصلی واقع در پشته معزاباد  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد 
9-عبداله محسنی  فرزند  سیاه   به شماره ملی 3390800778صادره ازبندرعباس در ششدانگ یک 
قطعه زمین زراعی  به مساحت 56085/17مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از باقیمانده پلاک 
9-اصلی واقع در سرزه شمیل  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی دارد مقدار 1073متر مربع از مساحت 
ملک در حریم مســیل واقع شده است که لازم است مقدار پیشگفته بعنوان حقوق ارتفاقی وزارت 

نیرو منظور شود 
10-ابراهیم کوهســتانی برنطین  فرزند  حسن  به شــماره ملی 4699605559صادره ازرودان در 
ششــدانگ یک قطعه زمین زراعی وباغی  به مساحت 14755/09مترمربع ملکی متصالحین رودان 
قسمتی از باقیمانده پلاک 10-اصلی واقع در روستا ی خیرآباد  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد

11-صدیقه دیده دار  فرزند  محمد  به شــماره ملی 4699385672صادره ازرودان در ششــدانگ 

یک قطعه زمین زراعی وباغی    به مســاحت 4622/13مترمربع 
ملکی متصالحین رودان قسمتی از باقیمانده پلاک 10-اصلی واقع 
در روستا ی خیرآباد  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی دارد مقدار 
234/31 متر مربع در ضلع شــمالی مــورد تقاضا  بعنوان حریم 

رودخانه و حقوق ارتفاقی وزارت نیرو منظور می گردد.
12-موســی امیری ســکل   فرزند  محمد گل  به شماره ملی 
4699469442صــادره ازرودان در ششــدانگ یک قطعه باغ 
مرکبات ونخیلات  به مساحت 26758مترمربع ملکی متصالحین 

رودان قســمتی از باقیمانده پلاک 12-اصلی واقع در روستا ی اسلام اباد گشوئیه  رودان هرمزگان 
حقوق ارتفاقی ندارد 

13-محمد امیری سکل   فرزند  موسی  به شماره ملی 4690055157صادره ازرودان در ششدانگ 
یک قطعه باغ مرکبات ونخیلات  به مساحت 19130/98مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از 

باقیمانده پلاک 12-اصلی واقع در روستای گشوئیه  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد
14- نواب صالحی پور  فرزند  محمد  به شــماره ملی 4699376312صادره ازرودان در ششدانگ 
یک قطعه باغ مرکبات ونخیلات  به مساحت 17975/95مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از 
باقیمانده پلاک 333فرعی از 14-اصلی واقع در روستا ی خراجی  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی 

ندارد که پلاک 333فرعی از 14-اصلی  بنام اسمعیل جعفری معرفی گردیده است .
15-محمد فولادزاده  خراجی  فرزند  علی  به شماره ملی 4699360289صادره ازرودان در ششدانگ 
یک قطعه باغ مرکبات ونخیلات  به مساحت 13628/04مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از 

باقیمانده پلاک 15-اصلی واقع در روستای  خراجی  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد 
16-عبدالــه فولادی خراجی    فرزند  ابراهیم   به شــماره ملــی 4699358837صادره ازرودان در 
ششدانگ یک قطعه زمین زراعی به مساحت 14173/21مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از 

باقیمانده پلاک 15-اصلی واقع در روستای خراجی  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد
17-نواب صالحی پور خراجی  فرزند  محمد  به شــماره ملــی 4699376312صادره ازرودان در 
ششدانگ یک قطعه باغ مرکبات ونخیلات به مساحت 2773/38مترمربع ملکی متصالحین رودان 
قسمتی از باقیمانده پلاک 183فرعی از  15-اصلی واقع در روستای خراجی  رودان هرمزگان حقوق 

ارتفاقی ندارد که پلاک 183فرعی از 15-اصلی  بنام عباس صالحی پور معرفی گردیده است .
18-عبدالحسین پرخیده  فرزند  برزعلی   به شماره ملی 4699664679صادره ازرودان در ششدانگ 
یک قطعه باغ مرکبات ونخیلات  به مساحت 2708/04مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از 

باقیمانده پلاک 17-اصلی واقع در رودخانه روستای چکری  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد
19- عباس ســالاری  فرزند  چراغ به شماره ملی 3160711331صادره ازکهنوج در ششدانگ یک 
قطعه نخیلات  به مســاحت 22855/11مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از باقیمانده پلاک 

17-اصلی واقع در روستای لیمویی  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد
20-معصومه آزاده  فرزند  حسین به شماره ملی 3392759661صادره ازبندرعباس در ششدانگ یک 
قطعه  زمین زراعی وباغی به مساحت 72573/55مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از باقیمانده 

پلاک 18-اصلی واقع در  رودخانه روستای باغ گلان  رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد.
21-علی سالاری    فرزند   عباس   به شماره ملی 3392010898صادره از بندرعباس در ششدانگ 
یک  قطعه  نخیلات  به مساحت 8221/78مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از پلاک باقیمانده 

18-اصلی واقع در رودخانه روستای لیمویی رودان-هرمزگان  حقوق ارتفاقی  ندارد  
22-حسن تاجیک    فرزند   علی   به شماره ملی 3160719766صادره از کهنوج در ششدانگ یک  
قطعه  نخیلات  به مساحت 11864/17مترمربع ملکی متصالحین رودان قسمتی از پلاک باقیمانده 

18-اصلی واقع در رودخانه روستای زیارت  رودان-هرمزگان  حقوق ارتفاقی  ندارد   40/م/الف
تاریخ انتشار نوبت اول:   1403/8/21  

تاریخ انتشارنوبت دوم:   1403/9/7

ابوالحسن  دستوری
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکــه آقای اســحق لاری زاده 
کشــکوئی فرزند علی با شــماره ملی 
3421773981 به  استناد دو فقره استشهاد 
محلی در خصوص پلاک 13071 فرعی 
از 3 اصلی واقع در بخش دو بندرعباس 
مدعی شــده است که ســند مالکیت 
ششــدانگ یک واحد آپارتمان در دفتر 
268 صفحه 15 ذیل ثبــت 54279 به 

نامش ثبت و ســند مالکیت به شماره چاپی 494955 سری الف /94 صادر 
گردیده اســت و طی سند رهنی شماره 183933 مورخ1394/10/03توسط 
دفترخانه 11 بندر عباس در رهن بانک سپه ناحیه انتظامی بندرعباس می باشد 
و طی دستور 139905823054001677 تاریخ1399/10/03توسط شعبه یک 
اجرای احکام شورای حل و اختلاف شهرستان بندر عباس و دستور شماره 
1400058231000000205 توســط اداره اجرای اســناد رسمی بندرعباس 
بازداشت دائم می باشد که  به علت مفقودی در منزل شخصی مفقود گردیده 
است نامبرده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا باستناد ماده 
120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوســیله اعلام میشود هرکس 
مدعی انجام معامله نسب به پلاک مذکور و وجود اصل اسناد مالکیت در نزد 
خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود 
راضمن ارائه اسناد مالکیت به این اداره تسلیم واخذ نماید بدیهی است پس 
از انقضای مهلت قانونی مذکور و عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض 
و عدم ارائه اســناد نسبت به صدور اسناد مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام 

خواهد شد.1403/301م/الف     تاریخ : 1403/09/07

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس

صادق شریفی شمیلی

 مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس

آگهی فقدان سند مالکیت
نظــر به اینکــه اقای قنبر ســلیمی 
ملــی  شــماره  بــه  فرزنداحمــد 
3391243511 بــه اســتناد دو فقره 
استشــهاد محلی مدعی شده است 
که ســند مالکیت به شماره سریال 
870101 سری ج / 01 پلاک 2633 
فرعی از 53 اصلی ششدانگ یکباب 
خانه واقع در بخش دو بندرعباس به 

علت اسباب کشی مفقود گردیده است لذا نامبرده تقاضای صدور سند 
مالکیت المثنی نموده است لذا باستناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و 
تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هرکس مدعی انجام معامله نسب 
به پلاک مذکور و وجود اصل اسناد مالکیت در نزد خود میباشد بایستی 
از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود راضمن ارائه 
اســناد مالکیت به این اداره تسلیم نماید. بدیهی است پس از انقضای 
مهلت قانونی مذکــور و عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض و 
عدم ارائه اسناد نسبت به صدور اسناد مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام 

خواهد شد.1403/302 م/الف    تاریخ:1403/09/07

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس

صادق شریفی شمیلی

 مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه دو بندرعباس
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روزنامه منطقه جنوب کشور

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
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هوش مصنوعیهوش مصنوعی

توماستوماس

اصغر بشارتیاصغر بشارتی اینفوگرافی

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش             09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی                          034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده                         09173413270  
یزد    علیرضا حائری زاده                             09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                                 09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                             09362706723
بوشهر    مهران سلطانی نژاد                        09211487009

ای  واژه  اختصاصی//کمبودوقــت  مصاحبــه 
کــه دانــش آمــوزان و دانشــجویان و حتی 
ســایر اقشــار از آن به عنوان مهمترین دلیل 
 برای کمــی مطالعه در برنامه زندگی شــان یاد
 می کنند و می گویند این کمبود وقت باعث می 
شــود به بســیاری از امورات زندگی هم نتوانیم 

بپردازیم.
دانش آموزان و دانشــجویان درس خوان هم از کمبود 
وقــت گلایه مندند و می گویند بــرای درس خواندن 
،وقت کم می آورند. پشــت کنکوری ها هم می گویند 
وقت کم می آورند که اگر دانش آموزان،  دانشــجویان 
و پشــت کنکوری ها از دوره هــای تندخوانی بهره 
ببرند، در مدت زمــان کمتری می توانند میزان مطالعه 
 شــان را افزایش دهند. والدین برای مشاوره تحصیلی 
فرزندان شان هم گاهی نمی دانند به کجا مراجعه کنندتا 
به نتیجه بهتری برسند . در این شماره با مبتکر طرح نوین 
مشاوره تحصیلی به روش تندخوانی در استان هرمزگان 
به گفتگو نشســتیم که در موسسه آموزشی فن بیان و 
ســخنوری و مهارت های زندگی سیمرغ دوره های 
تندخوانی را تدریس می کند.در این گزارش خواندنی و 

بسیارتاثیرگذار با ما همراه باشید.
دریا:خودتان را معرفی و از ســوابق فعالیت تان 

بفرمایید.
داوود رجایی مدرس تندخوانی و تقویت حافظه و

مبتکر طرح نوین مشاوره تحصیلی به روش تندخوانی 
هستم که از سال ١۴۰۰ همکاری خودم را با آموزشگاه 
فن بیان و مهارت های زندگی ســیمرغ در بندرعباس 

آغاز کردم.
 دریا: شــما که مبدع مشــاور تحصیلی با روش 
تندخوانی هســتید  ،توضیح دهیــد چه زمانی و 

چگونه ایــن روش را ابداع کردیــد و تاکنون چه 
قشــری و چه تعداد از این روش استفاده کرده اند 
وخروجی آن چه بوده اســت؟ مشاوره تحصیلی 
شــما چه تفاوتی با سایر مشاوره های تحصیلی 

دارد؟
تقریبا ســال ٩٩ بود که متوجه شدم مشکل اکثر دانش 
آموزان و دانشــجوها در عملکرد ذهن و حافظه است 
و اگر این مشــکل حل بشــه، در تمــام آزمون ها از 
کنکور تا اســتخدامی آنها حل و فصل میشه و شروع 
به نوشــتن و طرح ریزی این مسئله شدم که در اواخر 
سال ٩٩ به اتمام رسید و روی تعدادی از دانش آموزان 
و دانشجویان محترم اجرا و ١۰۰ درصد جواب گرفته 
شد و به طور رسمی در آموزشگاه سیمرغ پایه گذاری 
و اجــرا گردید.تفاوتی که با بقیه روش های مشــاوره 
دارد، در نحوه شناســایی عملکرد ذهن اســت.یعنی 
ابتــدای کار، توانایی و عملکرد ذهــن و نیم کره ها را 
 شناسایی و هنرجو را به برطرف کردن آن مسئله تشویق 

می کنیم. 

دریا:کســانی که می خواهند از این مشاوره های 
تحصیلی با روش تندخوانی اســتفاده کنند ، به 
کجا مراجعه کنند؟ برای چه مقاطع تحصیلی مفید 

است ؟
می تواند برای مشــاوره تحصیلی به آموزشگاه سیمرغ 

مراجعه کنند و برای تمام مقاطع تحصیلی و دانشجوهای 
عزیز و کســانی که می خواهند در آزمون اســتخدامی 

شرکت کنند، این مشاوره مفید است.

دریا:آیا ایــن روش برای دانشــجویان نیز قابل 
استفاده است؟

بلــه همینطور که در ســوال قبل عرض کــردم برای 
دانشجویان عزیز هم کاربرد دارد و می توانند در مراحل 

تحصیل کمک می کند تا به موفقیت برسند.
دریا:در موسســه فن بیان و مهــارت های زندگی 
سیمرغ چه دوره هایی را تدریس می کنید. بطور 

مفصل توضیح دهید.
بنده در آموزشــگاه سیمرغ دوره آموزش تندخوانی و 
تقویت حافظه در رده سنی ١٢ سال به بالا را تدریس 
می کنم و همچنین دوره تکمیلی تندخوانی مخصوص 
دوســتانی که دوره مقدماتی را با موفقیت گذرانده اند 

برگزار می کنم.
  اثرات آموزش تندخوانی 

 دریا:دانــش آموزان پشــت کنکوری و یا ســایر
دانش آموزان در ســایر مقاطع و دانشجویان اگر 
در دوره های تندخوانی وتقویت حافظه شــرکت 
کنند، چه اثری بر درس خواندن و مطالعه شــان 

را مشــاهده خواهند کرد؟ چه مدت طول می کشد 
تا آثارش را ببینند ؟ چه آموزش هایی می بینند؟

 دوره ها ســه ماهه برگزار می شود که در ١٢ جلسه 
تقسیم بندی می شــود. در طول ١٢ هفته که ۶ جلسه 
آن به صورت تخصصی به تمرینات عملی و تخصص 
روان خوانــی و بعد تندخوانی و در آخر تقویت حافظه 

کوتاه مدت و بلند مدت انجام می شود.
۶ جلسه بعد به روش های مختلف مطالعه کردن،خلاصه 

نویسی و تمرکز کار می شود.
بعد از گذراندن ١٢ جلســه افراد شرکت کننده سرعت 

مطالعه و درک مطلب آنها تا ۵ برابر افزایش می یابد.
با یادگیری تکنیک خلاصه نویسی و مرور تمام مطالب 
درسی را تا همیشــه توی ذهن شان میخ کوب خواهد 
شــد.همچنین از بیماری های مغــزی از جمله آلزایمر 
جلوگیری می کند.حافظه های کوتاه مدت و بلندمدت 
خود را تقویت و ظرفیت اطلاعات را افزایش می دهند.
 دریا:آیــا افراد بزرگســال نیز امکان اســتفاده از
 دوره های تندخوانی را دارنــد؟ برای کودکان و 
نوجوانان نیز همین دوره یا دوره های دیگری در 

آموزشگاه سیمرغ برگزار می شود؟
 برای افراد بالای ١٢ ســال و بالاتر همین دوره برگزار 
می شود و برای افراد زیر ١٢ سال در آموزشگاه سیمرغ 
به صورت تخصصی دوره مغــز پلاس و دقت پلاس 

برگزار می شود
دریا: باتوجه بــه اینکه برخی از افراد کمبود وقت 
را علت عدم مطالعــه کتاب و...عنــوان می کنند 
؛کســانی کــه در دوره های تندخوانی شــرکت 
کنند، در ســرعت خواندن کتاب ، رمان، روزنامه 
 و مطالــب علمــی و...در اینترنــت و... چه اثری

 برایشان دارد؟ 
 خب باید بگم که این ســوال مخصــوص تندخوانی 
طراحی شــده ! ما در جامعه ای هستیم که زمان برای 
تمام افراد مهم شده و چه بسا افراد زیادی برای گذراندن 
معاش زندگی خود چندشغل دارند و از کمبود وقت ابراز 

ناراحتــی می کنند و تنها موردی که می تواند به کمک 
این عزیزان بیاد دوره های تندخوانی است که با افزایش 
سرعت مطالعه و برنامه ریزی منظم زمان کافی برای آنها 
باقی خواهد ماند .بنده هم از این امر مستثنا نیستم و با 

همین روش زمان خودم را مدیریت کردم.

  آموزش تندخوانی برای تمامی اقشار
 دریا:بیشــتر به چه قشــری از جامعــه توصیه 

می کنید که در این دوره شرکت کنند؟
 دوره تندخوانی مخصوص تمــام افراد جامعه مفید و 
قابل تدریس می باشدمادران خانه دار و شاغل،مدیران 
سازمان های دولتی و خصوصی،ورزشکاران ،محصلین 

و دانشجویان و ...
  ثبت نام دوره جدید

دریا:دوره جدید آموزش تندخوانی در آموزشگاه 
سیمرغ از کی شروع می شود تا علاقمندان ثبت نام 

کنند و چگونه می توانند ثبت نام داشته باشند ؟
 دوره جدیــد در حــال نام نویســی اســت و از ماه 
آینده شــروع خواهد شــد و اگر نگــران  آینده خود 
و فرزندانتون هســتید حتمــا در این دوره شــرکت 
 کنیــد که دیر شــدن باعث عقــب افتــادن از آینده 

خواهد شد.

گفتگوی خواندنی دریا با مبتکر طرح نوین  مشاوره تحصیلی به روش تندخوانی؛

تندخوانی، راهی به سوی موفقیت تحصیلی در سیمرغتندخوانی، راهی به سوی موفقیت تحصیلی در سیمرغ
بعد از گذراندن 1۲ جلسه افراد شرکت کننده سرعت مطالعه و درک مطلب آنها تا ۵ برابر افزایش می یابد

برای افراد بالای 12 سال و بالاتر 
همین دوره برگزار می شود و برای 
افراد زیر 12 سال در آموزشگاه 
سیمرغ به صورت تخصصی دوره 
مغز پلاس و دقت پــلاس برگزار 

می شود

,,
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دوره جدیــد در حال نام نویســی 
است و از ماه آینده شروع خواهد 
شــد و اگــر نگران  آینــده خود و 
فرزندانتــون هســتید حتمــا در 
این دوره شــرکت کنیــد که دیر 
شدن باعث عقب افتادن از آینده 

خواهد شد.
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علی زارعی/دریا
daryaz           @gmail.com

تفاوتــی که بــا بقیــه روش های 
مشــاوره دارد، در نحوه شناسایی 
عملکرد ذهن است.یعنی ابتدای 
کار، توانایی و عملکرد ذهن و نیم 
کره ها را شناسایی و هنرجو را به 
برطرف کردن آن مســئله تشویق 

می کنیم. 


